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آمادگی قوه قضاییه برای 
رفع خلاء های موجود در 
مسیر حمایت حقوقی و 

معنوی از ورزشکاران

سازمان تامین اجتماعی و 
بازنشستگی کشوری در 
پرداخت حقوق بازنشستگان 
با مشکل مواجه اند

پاسخ رییس جمهور به منتقدان سفرهای استانی:

هفته نامههفته نامه
سیاسی ، اقتصادیسیاسی ، اقتصادی

اگر به استان ها نیایم کارخانه ۱۳سال معطل مانده 
چگونه راه بیفتد؟

آیت الله دکتر سید ابراهیم رییسی رئیس جمهوری روز پنجشنبه 
در جریان سفرش به استان فارس در پاسخ به منتقدان سفرهای 
استانی  برخی می گویند سفرهای  رییس جمهوری گفت:  استانی 
هزینه  دارد؛ اگر من به استان ها نیایم کارخانه ای که ۱۳ سال معطل 

بوده چگونه راه بیفتد؟
به گزارش »هم قلم«، رئیس جمهوری بعدازظهر پنج شنبه در 
ادامه برنامه های سفر به استان فارس در دیدار جمعی از نخبگان، 
در  مردم  مختلف  قشرهای  و  ایثارگران  شهدا،  خانواده های  علما، 
محل مصلای نماز جمعه شیراز افزود: پروژه های بسیاری هستند 
که با تزریق اعتبارات اندک و رفع مشکلات کوچک تکمیل و به 
بهره برداری می رسند و بنده به عنوان رئیس جمهور مصمم هستم 

به حضور در میان مردم و مدیریت میدانی مسائل ادامه دهم.
رئیس جمهوری اظهار داشت:  برخی ها به سفرهای استانی خرده 
می گیرند و می گویند که این سفرها پرهزینه است، اما بنده می گویم 
اگر رئیس جمهور به استان ها سفر نکند، چگونه مشکل کارخانه ای 
درصد  برای ۱۳  و  انجام شده  آن  احداث  عملیات  درصد  که ۸۷ 

باقیمانده، هشت سال معطل مانده، حل خواهد شد.

مشکلات با حضور میدانی مدیران شناسایی و حل شوند
دکتر رییسی با بیان اینکه برگزار نشدن سفرهای استانی دولت 
گفت:  شوند،  انجام  باید  سفرها  این  و  نمی کند  حل  را  مشکلی 
رئیس جمهور و مدیران باید مسائل و مشکلات را با حضور میدانی 
شناسایی و حل کنند و اگر رئیس جمهور به استان ها سفر نکند، 
مختلف  بخش های  در  موجود  از مشکلات  واقعی  درک  نمی تواند 
کشور داشته باشد و آنها را رفع کند.رئیس جمهوری گفت: قبل از 
هر سفر استانی هیأتی به استان مقصد اعزام می شود و جلساتی نیز 
در تهران با نمایندگان و مسئولان استان برگزار می شود و مسایل و 

مشکلات احصا و جمع بندی می شود و طرح ها و اعتبارات لازم برای 
استان به تصویب می رسد.آیت الله رئیسی گفت: برای استان فارس 
بیش از ۱۰۰ طرح قطعی شده که با اجرای آنها بخش مهمی از 

مشکلات استان حل خواهد شد.

ضرورت جبران عقب ماندگی ها
رئیس جمهوری با بیان اینکه هدف همه انبیا و قرآن اقامه قسط 
بوده و داشتن انگیزه و بینش الهی هیچ منافاتی با رفاه اجتماعی 
ندارد، اظهار داشت:  آنچه امروز به دنبال آن هستیم و بیانیه گام دوم 
انقلاب اسلامی نیز بر آن تأکید می کند، جبران عقب ماندگی ها است 
و علیرغم پیشرفت های زیاد در حوزه های مختلف، یکی از مهم ترین 

عقب ماندگی ها در ۴۰ سال گذشته،  تحقق عدالت است.
دکتر رئیسی گفت: برای آنکه پیشرفت به عدالت ختم شود، باید 
براساس مطالعات مبتنی بر آمایش سرزمینی و شناخت ظرفیت ها و 

نیازهای هر منطقه طراحی و اجرا شود.
رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه محور حرکت دولت سیزدهم 
تحقق عدالت خواهد بود، گفت: اساس حرکت دولت، اجرای قانون 

و شناسایی و جبران کاستی هاست.

همه باید برای ایجاد اشتغال احساس مسئولیت کنند
آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: استان 
خدمات  گردشگری،  صنعت،  معدن،  کشاورزی،  قطب  فارس 
و  باانگیزه  جوانان  عظیم  خیل  به  توجه  با  و  است  بازرگانی  و 
تحصیلکرده، نباید با مشکل بیکاری مواجه باشد، اما متأسفانه از 
نخستین دقایق حضورم در استان فارس با گلایه ها و درخواست های 

مردم در زمینه بیکاری و اشتغال مواجه شده ام.
ادامه در صفحه ۴

صفحه ۱۰صفحه 6

قدردانی سفیر آلمان از ایران برای 
خدمت به پناهندگان و آوارگان

سفیر آلمان در تهران از جمهوری اسلامی ایران برای خدمت 
رسانی به پناهندگان و آوارگان قدردانی کرد.

محمودی«  »مهدی  کشور،  وزارت  از  قلم«  »هم  گزارش  به 
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی وزارت کشور با »هانس اودو 
موتسل« سفیر آلمان در جمهوری اسلامی ایران با هدف افزایش 
حمایت ها و مساعدت ها درخصوص تخصیص منابع مالی برای 

پناهندگان افغانستانی دیدار و گفت وگو کرد.
سفیر آلمان در این نشست ضمن قدردانی از دولت جمهوری 
اسلامی ایران بابت خدمات ارائه شده به پناهندگان و آوارگان جدید 
با گسترش  امیدواری کرد:  ابراز  اخیر،  به تحولات  با توجه  الورود 
همکاری های بین المللی سعی در حل و فصل مشکلات پناهندگان 
را خواهیم داشت.اودو موتسل شرحی از اقدامات صورت گرفته از 
سوی دولت آلمان به پناهندگان را ارائه و اعلام کرد: همه تلاش خود 
را جهت رفع موانع و چالش ها در خصوص پناهندگان به کار خواهند 
گرفت. وی همچنین درخصوص تامین واکسن کوید۱۹ گفت: آلمان 
نیز بودجه ای را جهت تامین واکسن پناهندگان تخصیص است و 

امیدواریم با تمهیدات لازم مشکل تامین واکسن رفع شود. 

حمایت از پناهندگان مسئولیتی بین المللی است
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی وزارت کشور نیز در این دیدار 
ضمن توضیح اقدامات جمهوری اسلامی درباره پناهندگان افغانستانی 
یادآور شد: حمایت از پناهندگان مسئولیتی بین المللی و تحقق آن 
نیازمند مشارکت منصفانه کلیه سازمان ها و جوامع بین المللی است.   
ادامه در صفحه ۸

دنبال حفر چاه
کنار مقبره کوروش 

نیستیم
صفحه ۷
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ادامه از صفحه اول
دکتر رئیسی اشتغال را جزو حقوق اساسی مردم و 
از تکالیف اصلی دولت عنوان کرد و گفت: تلاش ها برای 
ایجاد اشتغال محدود و منحصر در وزارت کار نیست، 
نهادهای  و  دولتی  بخش های  و  دستگاه ها  همه  بلکه 
مسئولیت  احساس  اشتغال  ایجاد  برای  باید  حکومتی 

و تلاش کنند.
دولت،  فعالیت  آغاز  در  گفت:  جمهور  رئیس 
اولویت اول را مبارزه با ویروس کرونا تعریف کردیم 
که به لطف خدا، همت دولت و همراهی مردم، امروز 
با واکسیناسیون گسترده تا حد زیادی بر این مشکل 
غلبه  کرده ایم و اگر چه باید مراقب اوج گیری مجدد 
مهار  زیادی  حدود  تا  مشکل  این  اما  باشیم،  کرونا 

شده است.
آیت الله رئیسی گفت: گام دوم و البته همزمانِ دولت، 
توجه به معیشت مردم و کنترل تورم و گرانی ها و رونق 
دادن به کسب و کارها بود که امروز با مهار نسبی کرونا 

می توانیم با فراغ بال بیشتری بر آن تمرکز کنیم.

ماموریت به استاندار فارس برای حمایت از 
بنگاه های تولیدی و مشاغل خانگی

استان های  از  یکی  را  فارس  استان  جمهور  رئیس 
مهم در زمینه تولید محصولات کشاورزی، صنعتی و 
معدنی توصیف کرد و گفت: آمار و ارقام، استان را در 
محصولات  ارزش  و  اقتصادی  لحاظ  از  خوبی  جایگاه 
می خواهم  فارس  استاندار  از  است.  داده  قرار  تولیدی 
علاوه بر حمایت از بنگاه های مختلف تولیدی، از کسانی 
که در خانه های خود به تولید محصول و به ویژه تولید 

صنایع دستی اشتغال  دارند نیز حمایت کند.
قطب های  از  یکی  را  فارس  استان  رئیسی  آیت الله 
گردشگری سلامت برشمرد و گفت: باید با کمک مردم 
و مسئولان تلاش کنیم ظرفیت های عظیم استان فعال 

شود تا مشکل بیکاری از استان ریشه کن گردد.
رئیس جمهور گفت: اجرای موفق برنامه های دولت 
به همت و مشارکت همگانی مردم بستگی دارد و دولت 
در زمینه های مختلف از جمله در زمینه حل مشکل 
مسکن برای خود جایگاه هدایت، حمایت و نظارت قائل 
است و میدان دار اصلی در زمینه حل مشکلات و رونق 

تولید و اقتصاد، خود مردم هستند.
به  استانی  سفر  آغاز  در  پنجشنبه  جمهوری  رئیس 
فارس، در بازدیدهای سرزده ای به شهرستان مرودشت در 
۴۵ کیلومتری شمال شیراز رفت و ضمن بازدید از کارخانه 
تعطیل آزمایش، در جمع مردم روستای کناره مرودشت 
و دامداران و کشاورزان منطقه حضور یافت و با آنها رو 
در رو گفت و گو کرد. بازدید از کارخانه در حال احداث 
کاغذسازی فارس، مجموعه میراث جهانی تخت جمشید 
و زیارت حرم مطهر حضرت شاهچراغ )ع( و آرامگاه حافظ 

شاعر بلندآوازه ایران، برنامه دیگر رئیس جمهوری بود.

رییسی: تخت جمشید نشانه هنر والای ایرانیان 
است

 رئیس جمهوری در ادامه برنامه های سفر به استان 
فارس از مجموعه تاریخی تخت جمشید بازدید کرد و 

این بنا را نشانه هنر والای ایرانیان دانست.
 آیت الله دکتر سید ابراهیم رییسی که پنجشنبه در 
هفتمین سفر استانی دولت به فارس سفر کرده است،  
در سخنان کوتاهی در حاشیه بازدید از میراث جهانی 
تخت جمشید گفت:  بناها و مواریث تاریخی نظیر تخت 

جمشید نشان از هنر والای ایرانیان از سده های گذشته 
دارد که امروز با گذشت قرن های متمادی همچنان مایه 
حیرت و ستایش است.رئیس جمهوری گفت: پیام دیگر 
بنای تخت جمشید خطاب به ستمگران است که ببینند 

سرنوشت کسانی که به مردم ظلم می کنند، چیست.
والای  هنر  نشانه  جمشید  تخت  رییسی:  آیت الله 

ایرانیان است
تخت  تاریخی  مجموعه  از  دیدار  در  رییسی  دکتر 
جمشید با جمعی از مردم و بازدیدکنندگان حاضر نیز 

صمیمانه گفتگو کرد.
 رییسی همچنین با کارشناسان مرمت آثار باستانی 
با  و  گفتگو  نیز  جمشید  تخت  تاریخی  محوطه  در 
توضیحات آنها از جزئیات ترمیم بخش های مختلف این 

اثر باستانی ارزشمند، مطلع شد.
مجموعه آثار تاریخی تخت جمشید به یادگار مانده 
از دوران هخامنشیان در ۵۵ کیلومتری شمال شیراز در 

محدوده شهرستان مرودشت قرار دارد.
رئیس جمهوری پنجشنبه در آغاز سفر استانی به 
فارس، در بازدیدهای سرزده ای به شهرستان مرودشت 
در ۴۵ کیلومتری شمال شیراز رفت و ضمن بازدید از 
کارخانه تعطیل آزمایش، در جمع مردم روستای کناره 

مرودشت حضور یافت.

رئیس جمهور از افتخارآفرینان ورزش فارس 
تجلیل کرد

 رئیس جمهوری اسلامی ایران در ادامه برنامه های 
این  افتخارآفرین  از ورزشکاران  فارس  به  استانی  سفر 
استان در رقابت های بین المللی، المپیک و پارالمپیک 

قدردانی کرد.
آیت الله دکتر سید ابراهیم رئیسی در این نشست 
در  استان  این  ورزشکاران  افتخارآفرینی  از  صمیمی 
رقابت های بین المللی، المپیک و پارالمپیک تجلیل کرد.

این  مربیان  زحمات  از  همچنین  جمهوری  رئیس 
ورزشکاران در دستیابی به سکوهای قهرمانی قدردانی 

کرد.
محمدرضا گرایی در وزن 6۷ کیلوگرم در رقابت های 
اخیر  رقابت های  همچنین  و   2۰2۰ توکیو  المپیک 
جهانی نروژ، مدال طلا را برای تیم ملی کشتی فرنگی 
ایران به ارمغان آورده است، از جمله ورزشکاران حاضر 

در این نشست بود.

 ۷۷ وزن  در  که  نیز  گرایی  محمدعلی  وی،  برادر 
کیلوگرم در رقابت های جهانی نروژ، صاحب مدال برنز 

شد، در این جلسه از سوی رئیس جمهوری تقدیر شد.
ساره جوانمردی دارنده سه نشان طلای پارالمپیک 
نشست  این  در  که  بود  فارسی  استان  ورزشکار  دیگر 

توسط رئیس جمهوری تجلیل شد.
فرانک پرتو آذر عضو تیم ملی دوچرخه سواری ایران 
که به عنوان پرافتخارترین ورزشکار زن دوچرخه سوار 

کشور شناخته می شود نیز در این آیین تقدیر شد.
رئیس جمهوری پنجشنبه در آغاز سفر استانی به 
فارس، در بازدیدهای سرزده ای به شهرستان مرودشت 
در ۴۵ کیلومتری شمال شیراز رفت و ضمن بازدید از 
کارخانه تعطیل آزمایش، در جمع مردم روستای کناره 
مرودشت و دامداران و کشاورزان منطقه حضور یافت و 
با آنها رو در رو گفت و گو کرد. بازدید از کارخانه در 
حال احداث کاغذسازی فارس و زیارت آرامگاه حافظ 
شاعر بلندآوازه ایران، برنامه دیگر قبل از ظهر پنجشنبه 

رئیس جمهوری بود.

رئیس جمهور در نشست شورای اداری استان:
اولویت دولت در اجرای طرح های عمرانی 
در استان ها تکمیل طرح های نیمه تمام است

در  عمرانی  طرح های  اجرای  در  دولت  اولویت 
استان ها تکمیل طرح های نیمه تمام است

هیچ  سیزدهم  دولت  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
نیازی برای تشریح وضعیتی که کشور را در آن تحویل 
گرفت، نمی بیند، گفت: بنای ما در دولت بر این است 
حل  برای  عمل  در  کشور،  وضع  توضیح  جای  به  که 

مشکلات تلاش کنیم و به مردم امید ببخشیم.
به گزارش ایسنا به نقل از سایت ریاست جمهوری،  
نشست  در  پنج شنبه  شامگاه  رئیسی  ابراهیم  سید 
شورای اداری استان فارس با اشاره به گزارش های ارائه 
رئیس  اجرایی  معاون  و  وزرا  از  از سوی شماری  شده 
جمهور درباره طرح های مصوب و اقدامات در نظر گرفته 
شده برای استان، گفت: تبیین این طرح ها و اقدامات 
مسئولان  بین  مشترک  یک حس  که  است  آن  برای 
استانی و مسئولان کشوری برای اجرای این طرح ها و 

حل مشکلات استان فارس ایجاد شود.
اجرای  در  سیزدهم  دولت  گفت:  جمهور  رئیس 
برنامه های خود برای پیشرفت و آبادانی کشور ظرفیت 
کامل دولت و حتی نهادهای حاکمیتی را در نظر گرفته 

پاسخ رییس جمهور به منتقدان سفرهای استانی:

اگر به استان ها نیایم کارخانه ۱۳سال معطل مانده چگونه راه بیفتد؟
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رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت استفاده از نیروهای 
جوان، کارآمد و انقلابی در استان ها برای پیشبرد اهداف 
را  امیدآفرینی  استانداران  گفت:  کشور،  امور  و  دولت 

سرلوحه اقدامات خود قرار دهند.
به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی روز یکشنبه در 
جلسه هیات دولت با اشاره به انتخاب آقایان زین العابدین 
رضوی خرم، محمد صادق معتمدیان و یعقوب علی نظری 
به ترتیب به عنوان استانداران منتخب آذربایجان شرقی، 
آذربایجان غربی و خراسان رضوی، افزود: استانداران با در 
نظر گرفتن دغدغه های مردم، برنامه ای جامع و امیدآفرین 
مبتنی بر راهکار برای حل مشکلات و البته به عنوان 
برشی از برنامه کلی دولت در کشور، برای استان محل 

ماموریت خود تدوین کنند.
از  بهره گیری  ضرورت  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
مزیت و ظرفیت مرزی بودن استان های خراسان رضوی، 
آذربایجان غربی و آذربایجان شرقی برای توسعه استان 
و گسترش همکاری ها و تعاملات با همسایگان، گفت: 
خراسان رضوی علاوه بر قرار گرفتن در منطقه مرزی، 
پایگاهی معنوی و مرکز توجه علاقمندان اهل بیت)ع( 

است که سالانه بیش از ۳۰ میلیون زائر دارد.
آیت الله رئیسی همچنین افزود: عملکرد استانداران به 
عنوان نمایندگان عالی دولت در استانها باید به گونه ای 
باشد که مردم احساس کنند وضع نسبت به قبل تغییر 
کرده و گام های جدی در مسیر پیشرفت استان برداشته 
شده است. رئیس جمهور در ادامه سخنان خود در جلسه 
دولت با اشاره به موضوع خشکسالی و با تاکید بر ضرورت 
تشکیل هرچه سریع تر جلسه شورای عالی آب، گفت: 
اگرچه مشکل کم آبی جدی است اما بخشی از مشکل با 
مدیریت و توزیع عادلانه منابع آب موجود قابل حل است.
دولتی  مسئولان  از  نابینایان،  روز  به  اشاره  با  وی 
خواست حمایت از نابینایان و به ویژه کمک به حل مسائل 
معیشتی و تامین تجهیزات مورد نیاز نابینایان از جمله 

تجهیزات آموزشی آنان را در اولویت قرار دهند.

رای اعتماد دولت به استانداران جدید سه 
استان کشور

ریاست  به  یکشنبه  بعدازظهر  وزیران  هیات  جلسه 
آقایان  جلسه  این  در  و  شد  تشکیل  جمهور  رئیس 
و  معتمدیان  محمدصادق  رضوی خرم،  زین العابدین 
یعقوب علی نظری به ترتیب به عنوان استانداران منتخب 
استان های آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی و خراسان 

رضوی از اعضای دولت رأی اعتماد گرفتند.
به گزارش ایسنا، رضوی خرم دارای مدرک کارشناسی 
ارشد مدیریت و کارشناسی مدیریت برنامه ریزی است. 
وی از دوران دفاع مقدس تاکنون در یگان های مختلف 
سپاه پاسداران سمت های متعدد فرماندهی را به ویژه در 

آذربایجان غربی و شرقی برعهده داشته است.
محمدصادق معتمدیان دارای مدرک کارشناسی ارشد 

در رشته مدیریت و کارشناسی اقتصاد است.
از جمله سوابق مدیریتی و اجرایی معتمدیان می توان 
مهر  تا   ۱۳۹۷ آذر  )از  جنوبی  خراسان  استانداری  به 
۱۳۹۹( و استانداری خراسان رضوی )از مهر ماه ۱۳۹۹ 

تاکنون( اشاره کرد.
شهرستان  در   ۱۳۴۰ متولد  نظری،  علی  یعقوب 
فریمان و دارای مدرک کارشناسی ارشد امور دفاعی و 
کارشناسی جغرافیاست. وی پیش از این، فرمانده سپاه 
امام رضای)ع( خراسان رضوی و عضو ستاد ویژه تدابیر 

اقتصادی خراسان رضوی بوده است.

تکمیل و راه اندازی شبکه ملی اطلاعات یک 
ضرورت است

همه  مضاعف  همت  و  تلاش  بر  جمهور  رئیس 
جبران  برای  مجازی  فضای  ساماندهی  در  دستگاه ها 
عقب ماندگی ها در این حوزه و دستیابی به اهداف اصلی 

تشکیل شورای عالی فضای مجازی تاکید کرد.
 حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی عصر سه شنبه 
در جلسه شورای عالی فضای مجازی با اشاره به ضرورت 
ایجاد تحول در ماموریت های این شورا، گفت: با استفاده 
از دیدگاه های اعضای حقیقی و عقبه کارشناسی اعضای 
حقوقی شورا، می توان گام های موثری در جبران عقب 
ماندگی ها در خود شورا و مدیریت فضای مجازی برداشت.

رئیس جمهور تکمیل و راه اندازی شبکه ملی اطلاعات 
را یک ضرورت دانست و به مرکز ملی فضای مجازی و 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، دستور داد راهبری 

تکمیل شبکه ملی اطلاعات را با جدیت پیگیری کنند.
و  الکترونیک  دولت  مزایای  به  اشاره  با  رئیسی   
هوشمند، گفت: تشکیل دولت هوشمند برای رفاه مردم 
و تسهیل انجام امور مردم آنان ضروری است، لذا همه 
دستگاهها بدون بخشی نگری باید با یکدیگر همکاری 

کنند تا کارها و امور مردم  با آسودگی انجام شود.
 رئیسی با تاکید بر توجه همه دستگاه ها و وزارتخانه ها 
به اقتصاد دیجیتال، گفت: فعال شدن اقتصاد دیجیتال 
افزوده  ارزش  ایجاد  و  ثروت  تولید  اشتغال،  افزایش  در 
موثراست و در این زمینه اگرچه وزارت ارتباطات محور 
است اما همه دستگاه ها باید برای رونق اقتصاد دیجیتال 

فعال شوند.
راهبردی  سکوهای  ایجاد  همچنین  جمهور  رئیس 
آموزش،  بهداشت،  حوزه های  در  خدمات  ارایه  برای 

کشاورزی، مالی و تجاری را ضروری دانست.
رئیسی درادامه با تاکید بر اهمیت توجه به مدیریت 
هوشمند و هدفمند حوزه سرگرمی و اوقات فراغت در 
فضای دیجیتال گفت:  فعال شدن این حوزه با توجه به 
شیوع کرونا و در خانه ماندن اجباری بخشی از مردم 
لزوم  به  همچنین  جمهور  رئیس  دارد.  زیادی  اهمیت 
سالم سازی و ایمن سازی فضای مجازی اشاره کرد و گفت: 
در شرایطی که دشمنان به فضای شخصی و اطلاعاتی 
مردم و کشور هجمه می آورند، غفلت در این زمینه از 

هیچ دستگاهی پذیرفتنی نیست.
در جلسه دیروز شورای عالی فضای مجازی، درباره 
الحاقیه سند ستاد رسانه، مصوب سال ۱۳۹۷ شورا برای 
افزایش تعامل برخط رسانه و تقویت تعاملات دستگاه ها و 
رسانه ها بحث و تصیم گیری شد. در این جلسه همچنین 
و  سیاست ها  بخش  شورا،   اعضای  نظر  تبادل  از  پس 
به  درکشور  ماهواره ای  منظومه  شدن  قانونی  الزامات 
تایید رسید که از جمله این موارد استفاده مجاز این گونه 
منظومه های ماهواره ای در داخل کشور بود و مقرر گردید 
وزارت ارتباطات درباره نحوه فعالیت و ارایه مجوز به آن 

تصمیم گیری کند.

و اگر بخواهیم جامع تر بگوییم، ارائه گزارش مصوبات 
سفر استانی در جلسه شورای اداری برای ایجاد یک 

حس مشترک در همه مجموعه نظام است.
آیت الله رئیسی با بیان اینکه دولت سیزدهم روی 
حساب  خود  برنامه های  اجرای  در  مردم  مشارکت 
مسئولان  همه  از  گفت:  است،  کرده  باز  ویژه ای 
و  برنامه ها  درباره  می خواهم  اجرایی  دستگاه های 
اقدامات خود با مردم صحبت و آنان را با برنامه ها و 

اهداف دولت همراه کنند.
اولویت  اینکه  بیان  با  با  ادامه  در  رئیس جمهور 
دولت در اجرای طرح های عمرانی در استان ها تکمیل 
طرح های نیمه تمام است، گفت: نجات اقتصاد کشور 
اقتصاد  اگر می خواهیم  و  است  تولید  رونق  در گرو 
مقاومتی در همه ابعاد آن اجرا شود، باید تولید رونق 

بگیرد و ظرفیت های معطل مانده، فعال شود.
داده  نشان  فارس  استان  گفت:  رئیسی  آیت الله 
از  در بخش تولید، حرف جدی برای گفتن دارد و 
روسای بانک ها می خواهم  اعطای تسهیلات بانکی را 

به سمت تولید هدایت کنند.
افزایش  از  نگرانی  اظهار  به  اشاره  با  رئیسی   
نقدینگی در کشور، گفت: نگرانی آنجاست که افزایش 
نقدینگی به سمت واسطه گری و دلالی برود، اما اگر 
آن  افزایش  هدایت شود،  تولید  به سمت  نقدینگی 

هیچ نگرانی ای ایجاد نخواهد کرد.
بر  تأکید  با  سخنانش  ادامه  در  جمهور  رئیس 
اینکه استان فارس در زمینه های گردشگری زیارت، 
سلامت و سیاحت جاذبه های فراوانی دارد که ضرورت 
دارد بیش از پیش فعال شود، گفت: زیرساخت ها و 
ظرفیت های استان فارس در عرصه گردشگری بسیار 
ممتاز است و اگر فعال شود، می تواند تأثیر زیادی در 

رونق اقتصادی و آبادانی استان داشته باشند.
آیت الله رئیسی همچنین با اشاره به قابلیت های 
دارویی،  گیاهان  کشت  عرصه   در  فارس  استان 
محصولات کشاورزی و محصولات پتروشیمی به ویژه 
ایرانیان  گفت:  پایین دستی،  محصولات  عرصه  در 
یکی  فارس  استان  که  بدانند  و خارج کشور  داخل 
از بهترین نقاط برای سرمایه گذاری امن و تضمین 

شده است.
رئیس جمهور گفت: از استاندار فارس می خواهم 
صاحبنظران  و  فرهیختگان  همه  اندیشه  و  فکر  از 
وضع  از  برون رفت  راهکارهای  طراحی  برای  استان 
این  فارس می تواند در  استان  و  بگیرد  بهره  کنونی 

زمینه الگو باشد.
 رئیسی در ادامه با بیان اینکه در دولت سیزدهم 
ترجیح دادیم به جای پرداختن به اینکه کشور را در 
چه وضعی تحویل گرفتیم، در عمل به حل مشکلات 
وضع  تشریح  برای  نیازی  هیچ  گفت:  کنیم،  اقدام 
کنونی کشور وجود ندارد و هرکس، نگاهی به سفره 
چه  با  که  می کند  درک  خوبی  به  بیندازد  خودش 

وضعی مواجه هستیم.
اخیر  به دیدار  اشاره  با  پایان  رئیسی در  آیت الله 
خود با رهبر معظم انقلاب برای ارائه گزارش عملکرد 
و دریافت رهنمود، گفت: در این دیدار خدمت ایشان 
به  بنده  از دوره مسئولیت  عرض کردم که هر چه 
عنوان رئیس جمهور می گذرد، نگاهم نسبت به آینده 
روشن  پیش  از  بیش  را  آینده  و  می شود  امیدوارتر 
بنده  به  دیدار  این  پایان  در  نیز  ایشان  و  می بینم 

گفتند که به این نگاه، بنده عمیقاً باور دارم.
در جلسه شورای اداری استان فارس، سند تحول 
فرهنگی استان به عنوان برشی از سند فرهنگی کشور 
با حضور رئیس جمهور و آیت الله دژکام نماینده ولی 

فقیه در استان و امام جمعه شیراز رونمایی شد.

رئیسی در جلسه هیات دولت: 

استانداران امیدآفرینی را سرلوحه اقدامات خود قرار دهند
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برخی  درخواست  به  واکنش  در  قضاییه  قوه  رئیس 
برای رسیدگی  اختصاصی  ایجاد شعب  برای  ورزشکاران 
کرد:  تصریح  ورزشکاران  حقوقی  دعاوی  و  مشکلات  به 
به دعاوی حقوقی ورزشی به صورت تخصصی رسیدگی 

خواهد شد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای صبح امروز شنبه 
)2۵ مهر ماه( در نشست صمیمی با قهرمانان المپیک، 
پارالمپیک و جهانی که در آستانه روز ملی تربیت بدنی و 
ورزش برگزار شد، نشاط را از ضروریات زندگی دانست و با 
اشاره به ابراز شادی مردم پس از افتخارآفرینی ورزشکاران 
اشک  بگذارند  دلش  بر  داغ  وقتی  بار  یک  انسان  گفت: 
می ریزد و یک بار هم از فرط خوشحالی اشک شوق می ریزد 

و مدال آوران در شادی مردم شریک هستند.
و  نشاط  با  قهرمانی  ورزش  ارتباط  کرد:  تصریح  وی 
سلامت روحی جامعه ارتباطی تنگاتنگ است و نه تنها 
ورزشکاری که روی سکوی قهرمانی می ایستد و خانواده 
و اطرافیان او بلکه خیل عظیمی از مردم از پیروزی یک 

ورزشکار ملی خوشحال می شوند.
عنوان  به  عنوان  به  ورزشکاران  از  قضاییه  قوه  رئیس 
یکی از پرمخاطب ترین اقشار جامعه یاد کرد و گفت: وقتی 
یک مسابقه ورزشی شروع می شود، هم در زمان برگزاری 
مسابقه و هم پس از آن مردم درد و رنج خود را فراموش 
می کنند و نشاط وجودشان را فرا می گیرد که هیچ مشاور 
حقوقی و فرهنگی نمی تواند چنین کار بزرگی را انجام دهد.

روح  غلیان  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
ملی و مذهبی در جامعه را از دیگر دستاوردهای قهرمانی 
ورزشکاران کشورمان دانست و افزود: بسیاری از مردم ما 
خصوصاً افراد مذهبی تر جامعه در زمان مشاهده مسابقات 
عزیز  ورزشکاران  پیروزی  برای  به دست  تسبیح  جهانی 
کشورمان دعا می کنند که شما نمونه آن را حتی پای منابر 

هم کمتر می بینید.
آموزه های  با  ورزش  رابطه  به  قضا  دستگاه  رئیس 
زیادی  درس های  ورزش  گفت:  و  کرد  اشاره  اجتماعی 
دارد که مسئولیت پذیری، جمعی کار کردن، نظم پذیری، 
برابر مقررات و  به نظر دیگران، تسلیم شدن در  احترام 
افزایش اعتماد به نفس از جمله آنهاست و باید این معیارها 

در زندگی جمعی حاکم شود.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای با ذکر نمونه ای 
در این خصوص تصریح کرد: یک تیم فوتبال ۱۱ نفره، 
برای هر کسی مسئولیت و جایگاه مشخصی تعیین شده و 
افراد یک تیم سعی می کنند از وظیفه ای که بر عهده شان 
گذاشته شده تخطی نکنند، در برابر اشتباه هم تیمی خود 
و خطای رقیب صبور باشند، در زمان برگزاری مسابقه از 
حکم داور که ممکن است اشتباه هم باشد تمکین می کنند 
و به اصول کار جمعی و مسئولیت پذیری و اطاعت پذیری 

پایبندند.
رئیس قوه قضاییه با بیان این که نباید به مسابقات 
ورزشی به عنوان یک بازی نگاه شود، اظهار داشت: باید 
نگاه درست و واقع بینانه به ورزش داشت و ابعاد و زوایا و 
آثار مادی و معنوی آن را احصاء و بر مبنای آن ها فرهنگ 

سازی کرد.
»ورزش  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
همگانی« را موضوعی مهم دانست و با تأکید بر اهتمام 
هر چه بیشتر وزارت ورزش و جوانان به آن گفت: امروز 
هزینه های زیادی به خاطر بی توجهی به ورزش می پردازیم 

که مهم ترین آن ها هزینه های بیمارستانی و درمانی است.
به  ورزش  حوزه  در  گذاری  سرمایه  کرد:  تاکید  وی 
خصوص ورزش همگانی موجب کاهش سرمایه گذاری در 

حوزه درمان و همچنین پیشگیری از جرم می شود.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به تأکید دین مبین اسلام 
بر تقویت روح و اراده در کنار تقویت جسم اظهار داشت: 
جوانی بهترین زمان ممکن برای تزکیه و تهذیب نفس است 
و اگر در این مقطع برای تقویت روح تلاش نشود، انجام این 

کار در سنین میانسالی و پیری بسیار دشوار خواهد بود.
آثار  از  اژه ای یکی  حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
ظلم  روحیه  و  معنویات  به  توجه  را  روحی  تقویت  مهم 
ستیزی و حمایت از مظلومان دانست و با تجلیل از توجه 
ورزشکاران کشورمان به نمادهای ارزشی در میادین ورزشی 
گفت: این که ورزشکار ما بعد از پیروزی بر حریف خود نام 
مبارک ائمه اطهار را بر زبان می آورد و بر چفیه که نماد 
حمایت از مظلومان و فلسطین و مبارزه با ظلم و اسرائیل 
غاصب است سجده می کند، بسیار ارزشمند و غرورآفرین 

است.
رئیس قوه قضاییه در بخش دیگری از سخنانش بر لزوم 
اجرای همه جانبه قانون جامع حمایت از معلولان که مورد 
مطالبه ورزشکاران پارالمپیکی بود تأکید کرد و گفت که 
سازمان بازرسی کل کشور بر نحوه اجرای این قانون نظارت 
می کند و با هر گونه قصور و تخلف از قانون برخورد خواهد 

شد.
لزوم  از  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
نیز سخن گفت و متذکر  از ورزشکاران  حمایت قضایی 
در  موجود  خلاء های  تا  دارد  آمادگی  قضاییه  قوه  شد 
زمینه حمایت های معنوی و حقوقی از قهرمانان ورزشی 
را با ایجاد سازوکارهای مناسب با همکاری وزارت ورزش 
و خود ورزشکاران و قهرمانان رشته های مختلف ورزشی 

برطرف کند.
برخی  درخواست  به  واکنش  در  قضاییه  قوه  رئیس 
برای رسیدگی  اختصاصی  ایجاد شعب  برای  ورزشکاران 
کرد:  تصریح  ورزشکاران  حقوقی  دعاوی  و  مشکلات  به 
به دعاوی حقوقی ورزشی به صورت تخصصی رسیدگی 

خواهد شد.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای در این زمینه 
به ذکر نمونه ای از مشکلات مطرح شده توسط یکی از 
بانوان ورزشکار حاضر در این نشست اشاره کرد و گفت که 
»پیگیری حقوقی موضوعاتی، چون سرقت مدال ها و احکام 
قهرمانان ملی و ارزشگذاری این اشیاء گرانبها قطعاً نیازمند 
بررسی کارشناسی و ایجاد فرایند تخصصی است که قوه 

قضاییه به آن توجه ویژه خواهد داشت«.
قضا، »سید حمید  رئیس دستگاه  از سخنان  پیش 
سجادی« وزیر ورزش و جوانان، رسیدگی به امور جوانان 
و پیگیری و مطالبات و خواسته های به حق این قشر را 
یکی از ماموریت های اصلی این وزارتخانه عنوان کرد و 
ورزش  وزارت  در  جوانان  معاونت  سازماندهی  با  گفت: 
حوزه  در  کنون  تا  که  تکالیفی  از  بخشی  به  جوانان  و 
قرار  بلاتکلیف  حالت  در  جوانان  مسائل  به  رسیدگی 

داشت رسیدگی خواهد شد.
از  بسیاری  برای  اینکه  بیان  با  و جوانان  ورزش  وزیر 
کشورهای دنیا تنها بعُد قهرمانی ورزش دارای اهمیت است، 
ایران در عرصه ورزش،  گفت: رویکرد جمهوری اسلامی 
»تربیتی، پرورشی، آموزشی«، »همگانی«، »قهرمانی« و 

»حرفه ای« است.
سجادی با اشاره به اهمیت جایگاه ورزش همگانی در 
سیاست های وزارت ورزش و جوانان، ابراز امیدواری کرد 
به گونه ای در این حوزه برنامه ریزی شود که آحاد مردم تا 
آخر عمر خود از موهبت انجام فعالیت های ورزشی بهره مند 

شوند.
وزیر ورزش و جوانان با اشاره به بعُد قهرمانی ورزش که 
با ایجاد حس غرور در مردم و افتخارآفرینی همراه است، 
گفت: وقتی ورزشکار کشورمان به سکوی افتخار می رسد و 
پرچم جمهوری اسلامی ایران در محل مسابقات برافراشته 
طنین انداز  اسلامی  ایران  زیبای  ملی  سرود  و  می شود 
تقویت  را  افتخار مردم کشورمان  و  می شود، حس غرور 

می کند.
فعالیت ۵۱ فدراسیون  و  به سازماندهی  اشاره  با  وی 
در  ورزشی  انجمن   ۱۰۰ از  بیش  و  قهرمانی  ورزش 
در  دارد  جوانان سعی  و  ورزش  وزارت  گفت:  کشورمان، 
اتخاذ رویکردهای خود به مسائل و مشکلات ورزشکاران 

در جای جای کشورمان توجه داشته باشد.
سجادی همچنین گفت که ورزش جمهوری اسلامی 
ایران در ۳ رشته به درجه حرفه ای رسیده و درصدد آن 
است که در رشته فوتبال نیز به زودی به درجه حرفه ای 

برسد.
وی با اشاره به جمعیت قابل توجه بانوان علاقمند به 
رشته های ورزشی در کشورمان، بحث صدور مجوز برای 
حضور بانوان در ورزشگاه ها را از جمله موضوعاتی دانست 

که نیازمند اتخاذ تصمیم دقیق از سوی مسئولان است.
شد  متذکر  هم  را  نکته  این  جوانان  و  ورزش  وزیر 
استقلال،  نیازمند  توسعه  و  رشد  برای  بانوان  ورزش  که 

خودکفایی و بی نیازی از ورزش آقایان است.

محسنی اژه ای در نشست با قهرمانان المپیک، پارالمپیک و جهانی اعلام کرد

آمادگی قوه قضاییه برای رفع خلاء های موجود 
در مسیر حمایت حقوقی و معنوی از ورزشکاران
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از سوی مدیرکل تقسیمات کشوری وزارت کشور

جدیدترین آمار تقسیماتی کشور اعلام شد

ضرغامی:

دنبال حفر چاه کنار مقبره کوروش نیستیم
و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزیر 
در  به وجودآمده  حواشی  به  صنایع دستی 
تاکید  و  داد  نشان  واکنش  اخیر  روزهای 
کرد: دنبال حفر چاه در کنار مقبره کوروش 

نیستیم.
از روابط  به نقل  قلم«  به گزارش »هم 

صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت  عمومی 
میراث فرهنگی،  وزیر  ضرغامی  سیدعزت الله  دستی، 
گردشگری و صنایع دستی در حاشیه بازدید از نمایشگاه 
فناوری های نرم، صنایع فرهنگی و خلاق درباره حواشی 
کارشناسی  یک سخنرانی  از  است  ممکن  گفت:  اخیر 
دقیق، کسی استنباطی کند و تیتری بزند و بعضی آگاهانه 
و بعضی ناآگاهانه به آن بپردازند. آن چه برای ما مهم است 

حفظ میراث فرهنگی است، با همه قوت.
و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزارت  کرد:  اظهار  او 
صنایع دستی به دنبال حفر چاه در کنار مقبره کوروش 

نیست.
ضرغامی بیان کرد: حل مشکلات مردم وظیفه ماست. 
مردم پاسارگاد 2۵۰۰ سال است که از پاسارگاد و از مقبره 
باارزش اند. مسأله  این مردم  کوروش حفاظت کرده اند. 
اصلی ما مردم است. اگر ما به پاسارگاد به خاطر مدنیتی 
که شکل گرفته و جزو هویت ایرانیان محسوب می شود، 

بی اعتنا باشیم کار درستی انجام نداده ایم.
پاسارگاد  از  که  بازدیدی  در  گفت:  همچنین  او 
داشتم شاهد اعتراضات مردم بودم که بسیاری از امور 
جاری شان دچار اختلال شده بود. ما باید مشکل مردم 
را حل کنیم. ان شاءالله وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دستی با تدبیر مشکلات مردم را حل می کند.
با  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزیر 
تأکید بر این که تحریف ماندنی نیست، گفت: ما در دولت 
با اولویت پاسارگاد اعتبار مصوب کردیم و در محل حاضر 
شدیم و نحوه هزینه کردن این اعتبارات را برای حفظ 
میراث فرهنگی توضیح دادیم. ضرغامی در سفر استانی به 
فارس، پس از دیدن میراث جهانی پاسارگاد و گفت وگو با 
محلی ها، اظهار کرده بود: »همه جای استان در خصوص 
ساخت وساز در بخش حریم ها دچار مشکل است، امروز 
مردم شهر پاسارگاد به خاطر مقبره کوروش و قوانین ما 
نمی توانند ساختمان دوطبقه بسازند، درست کشاورزی 
را  مشکل  این  باید  من  بزنند.  دکل  بزنند،  چاه  کنند، 
حل کنم. یک مقدار انقباض قوانین حریم ها را بردارم 

و انبساطی کنم. از جناب آقای رئیسی هم 
خواهش می کنم اجازه بدهند هم در شورای 
این  در دولت  و هم  فرهنگی  انقلاب  عالی 
موضوع را با اولویت مطرح کنیم، چون این 
تصمیم یک تصمیم ویژه و مثل حرکت روی 

لبه تیغ است.«
امهال وام کرونا تا پایان ۱۴۰۰

میراث  وزارت  عضویت  اعلام  با  ضرغامی  عزت الله 
ملی  ستاد  در  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی، 
مدیریت کرونا، از امهال وام کرونا تا پایان سال ۱۴۰۰ 

خبر داد.
عزت الله ضرغامی در توئیتر خبر داد: در ستاد کرونا 
عضو شدم. در جلسه روز شنبه )2۴ مهرماه( استمهال 
و   ۱۴۰۰ پایان  تا  گردشگری  مراکز  دریافتی  وام های 
مفاصاحساب مالیاتی آنان تا آخر آذرماه به تصویب رسید. 
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در 
اوایل تشکیل ستاد ملی کرونا به عنوان یکی از اعضا در 
جلسات حاضر می شد، اما تقریبا از میانه سال ۹۹ این 
نشد. هرچند  کرونا دعوت  به ستاد  دولت  عضو هیأت 
زیرمجموعه  کمیته های  در  وزارتخانه  این  کارشناسان 

ستاد ملی کرونا عضویت داشته و پیگیر مطالبات بودند.
فعالان گردشگری معتقدند عضویت و حضور نداشتن 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در 
صحن اصلی ستاد ملی کرونا، پیگیری بسیاری از مطالبات 
را به تعویق انداخته و حتی سوءبرداشت هایی را در به 
نتیجه رساندن و اجرای برخی مصوبات به وجود آورده 
است که از جمله آن ها وتو شدن صدور ویزای گردشگری 
در صحن ستاد ملی کرونا با وجود تایید در کمیته های 
سال  یک  از  پس  که  بود  ستاد  این  زیرمجموعه های 

پیگیری، به تازگی تصویب شده است.
همچنین برخی فعالان گردشگری معتقدند ستاد ملی 
برای سفرهای  برنامه درستی  ابتدای تشکیل،  از  کرونا 
داخلی و تعیین پروتکل های بهداشتی در سفر و همچنین 
به صنعت  برای جبران خسارت های واردشده  راه کاری 
کارشناسی،  نظر  دریافت  بدون  و  نداشته  گردشگری 
تصمیم هایی را گرفته که خسارت مالی و جانی آن بیشتر 
بوده است. تاکید صرف بر »ممنوعیت سفر« و تعطیلی 
مشاغل گردشگری، بدون ارائه راه کار از جمله ایرادهایی 
بود که فعالان و صاحبان کسب وکارهای گردشگری به 

این ستاد وارد کرده اند.

پارلمانی  حقوقی،  معاون  شکوه فر«  »بنیامین 
این  در  هم  جوانان  و  ورزش  وزارت  استان های  و 
نشست با بیان اینکه عموم فعالیت های این وزارتخانه 
»عام المنفعه« است، تعدد و غیرتخصصی بودن شعب 
قضایی برای رسیدگی به پرونده های این وزارتخانه را از 
جمله مسائل و مشکلاتی دانست که وزارت ورزش و 

جوانان با آن روبروست.
معاون حقوقی، پارلمانی و استان های وزارت ورزش 
و جوانان همچنین از رئیس قوه قضاییه درخواست 
کرد که در صورت امکان شعب تخصصی و همچنین 
به  رسیدگی  برای  تخصصی  اختلاف  حل  شوراهای 

پرونده های ورزشی ایجاد شود.
شکوه فر همچنین از تغییر کاربری اراضی ورزشی 
از سوی برخی افراد و نهادها انتقاد کرد و گفت: در 
طرح های هادی شهرها و شهرک ها، اماکن مشخصی 
داده  اختصاص  ورزشی  کاربری  با  اراضی  عنوان  به 
می شوند، اما متاسفانه در مرحله اجرای طرح مشاهده 

می شود که کاربری این اراضی تغییر پیدا کرده است.
فراهم شود که  امیدواری کرد شرایطی  ابراز  وی 
تشکل ها و سمن های ورزشی با استفاده از ماده ۵66 
آیین دادرسی کیفری بتواند در موارد تغییر کاربری 

اراضی ورزشی، به صورت مستقل اعلام جرم کند.
معاون حقوقی، پارلمانی و استان های وزارت ورزش 
و جوانان در ادامه خواستار تاسیس دیوان حکمیت و 
داوری در عرصه ورزش در کشورمان شد، گفت: اگر 
این ظرفیت با همکاری قوه قضاییه به وجود بیاید، 
بسیاری از دعاوی مرتبط با حوزه ورزش به سمت قوه 

قضاییه نخواهند رفت.
شکوه فر با اشاره به صدمات و آسیب دیدگی هایی 
و  داخلی  ورزشی  میادین  در  ورزشکاران  برای  که 
پرونده  ارجاع  خواستار  می آید،  وجود  به  بین المللی 
این آسیب دیدگی ها به کارشناسان متخصص در حوزه 

ورزش شد.
سوی  از  صادرشده  احکام  به  همچنین  وی 
کمیته های انضباطی و هیئت های رسیدگی به تخلفات 
فدراسیون های ورزشی اشاره کرد و خواستار آن شد که 
دستگاه قضایی نیز در رسیدگی مجدد به این پرونده ها، 
احکام صادر شده قبلی در فدراسیون های ورزشی را 

مدنظر داشته باشد.
شکوه فر با اشاره به عام المنفعه بودن اقدامات وزارت 
ورزش و جوانان در اقصی نقاط کشور، خواستار کاهش 
محاکم  در  وزارتخانه  این  برای  دادرسی  هزینه های 

قضایی شد.
معاون حقوقی، پارلمانی و استان های وزارت ورزش 
و جوانان به موضوع ابطال انتخابات های فدراسیون های 
ورزشی از سوی دیوان عدالت اداری هم اشاره کرد و 
با بیان اینکه درحال حاضر انتخابات های دو فدراسیون 
ورزشی کشور از سوی این دیوان ابطال شده است، 
خواستار رسیدگی و تصمیم گیری رئیس قوه قضاییه 

در خصوص اینگونه آراء شد.
رئیس  دبیر«  »علیرضا  مراسم  این  ادامه  در 
فدراسیون  رئیس  »طباطبایی«   ، کشتی  فدراسیون 
المپیک  مدال طلای  دارنده  فروغی«  »جواد  کاراته، 
توکیو در رشته تیراندازی، »محمدرضا گرایی« دارنده 
مدال طلای المپیک توکیو و جهانی اسلو در رشته 
مدال طلای  دارنده  آزاد، »ساره جوانمردی«  کشتی 
پارالمپیک توکیو در رشته تیراندازی با تفنگ تپانچه 
بادی، »زهرا نعمتی« دارنده مدال طلا پارالمپیک توکیو 
در رشته تیراندازی با کمان و »داودی« دارنده مدال 
نقره المپیک توکیو در رشته وزنه برداری نیز سخنانی 

را ایراد کردند.

براساس آخرین مصوبات تقسیماتی هیات وزیران 
که از سوی مدیرکل تقسیمات کشوری وزارت کشور 
اعلام شد تا پایان نیمه اول امسال؛ ۳۱ استان، ۴6۹ 
 2۷۱۹ و  شهر   ۱۴2۴ بخش،   ۱۱۵۷ شهرستان، 

دهستان سامان یافته است.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
وزارت کشور،  زهرا احمدی جدول آخرین اطلاعات و 
گزارش آماری عناصر و واحدهای تقسیماتی جمهوری 
اسلامی ایران بر اساس تعداد شهرستان، تعداد بخش، 
تعداد دهستان، تعداد شهر و تعداد فرمانداری ویژه هر 
استان را به تفکیک، اعلام کرد. بر اساس این گزارش،  
تقسیمات کشوری تاکنون در قالب ۳۱ استان، ۴6۹ 
 2۷۱۹ و  شهر   ۱۴2۴ بخش،   ۱۱۵۷ شهرستان، 

دهستان، سامان یافته است.
تعداد  همچنین  کشوری،  تقسیمات  مدیرکل 
فرمانداری های ویژه در سراسر کشور را ۳۹ فرمانداری 

برشمرد.
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در پژوهشکده شورای نگهبان بررسی شد

طرح تسهیل صدور برخی مجوزهای کسب و کار 
و  شهرداری ها  هزینه  و  پایدار  درآمد  »لایحه 
مجوزهای  برخی  تسهیل صدور  »طرح  و  دهیاری ها« 
کسب و کار« در مجمع مشورتی حقوقی شورای نگهبان 

مورد بررسی قرار گرفت.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
شورای نگهبان، »لایحه درآمد پایدار و هزینه شهرداری ها 
و دهیاری ها« و »طرح تسهیل صدور برخی مجوزهای 
کسب و کار« در مجمع مشورتی حقوقی شورای نگهبان 

مورد بررسی قرار گرفت.
در این جلسه که عصر روز یکشنبه 2۵ مهرماه در 
حقوقی  ابعاد  شد،  برگزار  نگهبان  شورای  پژوهشکده 
و  کار  و  کسب  مجوزهای  برخی  تسهیل صدور  طرح 

پایدار و هزینه شهرداری ها و دهیاری ها  لایحه درآمد 
با حضور عباسعلی کدخدایی عضو حقوقدان و رئیس 
پژوهشکده شورای نگهبان، هادی طحان نظیف و جمعی 
از کارشناسان پژوهشکده شورای نگهبان و حقوقدانان 

مورد بررسی قرار گرفت.
گفتنی است طرح تسهیل صدور برخی مجوزهای 
شورای  مجلس  مهرماه   2۱ جلسه  در  کار  و  کسب 
اسلامی تصویب و همچنین لایحه درآمد پایدار و هزینه 
شهرداری ها و دهیاری ها در جلسه ۱۱ مهرماه مجلس 
شورای اسلامی در جهت رفع ایرادات شورای نگهبان 
اصلاح شده، که این دو مصوبه جهت بررسی به شورای 

نگهبان ارسال شده است.

نامه جمعی از نمایندگان به صالح آبادی؛

تسهیلات ساخت و نوسازی مسکن پرداخت نشده است
تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی در نامه 
ای به رییس بانک مرکزی از اجرا نشدن قانون اعطای 
بانک های  توسط  مسکن  نوسازی  و  ساخت  تسهیلات 

عامل انتقاد کرده و خواستار بررسی این موضوع شدند.
به گزارش »هم قلم«، متن نامه تعدادی از نمایندگان 
مجلس به علی صالح آبادی رییس کل بانک مرکزی به 

شرح زیر است:
»باسمه تعالی

بانک  محترم  کل  رئیس  آبادی،  صالح  دکتر  آقای 
مرکزی جمهور اسلامی ایران

نظر به جزء ۱۰ بند الف تبصره قانون بودجه سال 
نوسازی  و  ساخت  تسهیلات  اعطای  بر  مبنی   ۱۴۰۰
مسکن توسط بانک های عامل، بانک مرکزی، موظف به 
نظارت بر اجرای صحیح این جز و ارائه گزارش عملکرد 
آن به صورت برخط به عموم مردم و مجلس شورای 

اسلامی شده است.
با گذشت 6 ماه از ابلاغ قانون بودجه سال ۱۴۰۰، 
هنوز قانون مصوب مجلس شورای اسلامی به صورت 
کامل و صحیح اجرایی نشده بنابراین ضروری است بانک 

مرکزی ضمن پیگیری جدی این جز، گزارش عملکرد 
آن را تهیه و در اسرع وقت به مجلس شورای اسلامی 

تقدیم کند.«
در همین رابطه محسن دهنوی عضو هیات رییسه 
مجلس در صفحه توییتر خود نوشت: »طبق قانون بودجه 
۱۴۰۰، بانک های عامل باید تسهیلات ساخت و نوسازی 

مسکن  را به متقاضیان واجد شرایط اعطا کنند.
بنا بر بررسی ها، این کار به صورت ناقص و سلیقه ای 
مرکزی،  بانک  رئیس  به  نامه ای  در  است.  شده  انجام 
شفاف سازی برای مردم و نمایندگان شان و اجرای کامل 

وظایف بانک ها را خواستار شدیم.«

فرمانده نیروی دریایی ارتش از پهلوگیری ناوگروه 
رزمی - عملیاتی هفتاد و هفتم این نیرو در بندر صلاله 

کشور عمان خبر داد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از ارتش، امیر دریادار 
شهرام ایرانی فرمانده نیروی دریایی ارتش  از پهلوگیری 
ناوگروه رزمی - عملیاتی هفتاد و هفتم این نیرو  در بندر 

صلاله کشور عمان خبر داد.
فرمانده نیروی دریایی ارتش یکی از مهمترین اهداف 
اعزام ناوگروه های نیروی دریایی ارتش به آب های آزاد 
را تأمین امنیت خطوط مواصلاتی و کشتیرانی جمهوری 
اسلامی ایران و اهتزاز پرچم کشورمان در پهنه دریاها 
دانست و افزود: در روزهای گذشته دزدان دریایی با پنج 
فروند قایق تندرو در خلیج عدن به نفتکش ایرانی هجوم 
برده و قصد ربایش این کشتی را داشتند که با واکنش 

سریع ناوگروه نیروی دریایی ارتش مواجه شدند.
وی گفت: هدف پهلوگیری ناوگروه نیروی دریایی 

دوستی  و  صلح  پیام  ارسال  سلاله،  بندر  در  ارتش 
با  آشنایی  همچنین  و  منطقه  در  امنیت  برقراری  و 
کشورها  نظامی  و  دریایی  روابط  تحکیم  و  فرهنگ ها 
نیروی  هفتم  هفتادو  عملیاتی  رزمی-  ناوگروه  است. 
دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران در تاریخ ۱۹ مرداد 
به سوی  امنیت خطوط مواصلاتی  تامین  برای   ۱۴۰۰

آب های بین المللی در خلیج عدن حرکت کرده است.

امیر دریادار ایرانی مطرح کرد

پهلوگیری ناوگروه ارتش در بندر صلاله
هجوم دزدان دریایی به نفتکش ایرانی

درخواست انتقال مدیریت صندوق 
کارآفرینی امید از ریاست جمهوری 

به وزارت تعاون
رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت 
افزایش  منظور  به  اجتماعی 
امکان تحقق آرمان ها و اهداف 
و  امید«  کارآفرینی  »صندوق 
قرار گرفتن آن در کنار »بانک 
»صندوق  و  تعاون«  توسعه 
ضمانت سرمایه گذاری تعاون« به صورت یک مجموعه 
منسجم، خواستار انتقال مدیریت صندوق یاد شده از 

نهاد ریاست جمهوری به این وزارتخانه شده است.
به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر 
هیئت دولت، به موجب بند )و( تبصره )۱2( قانون بودجه 
سال ۱۳۹6 کل کشور مقرر شد »صندوق کارآفرینی 
و  نهادها  فهرست  قانون  به  سال  یک  مدت  به  امید 
اساسنامه  و  اضافه شود  غیردولتی،  مؤسسات عمومی 
آن حداکثر تا پایان سال ۱۳۹6 به عنوان نهاد عمومی 
غیردولتی به تصویب هیئت وزیران برسد«. در همین 
راستا و مطابق اساسنامه ابلاغی صندوق مذکور، اعضای 
هیئت مدیره و مدیرعامل صندوق توسط وزیر تعاون، کار 

و رفاه اجتماعی انتخاب می گردید.
پایان مهلت مصوبه فوق،  از  در سال۱۳۹۷ و پس 
به موجب پی نوشت رئیس جمهور مقرر شد »صندوق 
کارآفرینی امید« در نهاد ریاست جمهوری بماند و با 
توجه به گستردگی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
فعلاً به آن وزارتخانه منتقل نشود. لذا اساسنامه صندوق 
اصلاح و به تصویب هیئت وزیران رسید و به موجب 
ایشان«  نماینده  یا  جمهور  »رئیس  جدید  اصلاحات 
رئیس هیئت امنا بوده و انتخاب مدیرعامل و اعضای 
هیئت مدیره نیز به پیشنهاد »سرپرست نهاد ریاست 

جمهوری« تعیین می شود.
ذکر  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  اکنون 
این موضوع که مطابق مصوبه اصلاحی اخیر، »صندوق 
وابسته  جمهوری  ریاست  نهاد  به  امید«  کارفرینی 
شده، در حالی که نهاد یاد شده از نظر مأموریت های 
اجرایی، ارتباطی با موضوع کار و اشتغال ندارد و این در 
حالی است که وجود »بانک توسعه تعاون«، »صندوق 
و »صندوق ضمانت سرمایه گذاری  امید«  کارآفرینی 
تعاون« بصورت یک مجموعه منسجم در وزارت تعاون، 
اهداف  و  آرمان ها  امکان تحقق  اجتماعی  رفاه  و  کار 
صندوق یادشده را افزایش می دهد و جدا نمودن حلقه 
های این زنجیر موجب اخلال در روند امور خواهد شد، 
تقاضای اصلاح اساسنامه صندوق مذکور با رویکرد انتقال 

مدیریت صندوق به آن وزارتخانه را دارد.

اعضای جدید شورای عالی 
بورس انتخاب شدند

روز  بورس  عالی  شورای  جدید  عضو  پنج 
چهارشنبه در جلسه هیات دولت به ریاست رئیس 

جمهور انتخاب و معرفی شدند.
هیات  دیروز  جلسه  در  قلم«،  »هم  گزارش  به 
سلامت  تخصصی،  صلاحیت  به  توجه  با  وزیران، 
مالی و تجربه پیشین، آقایان سید موسی فیض فلاح 
شمس، علی سعیدی و احمد شعبانی به عنوان سه 

خبره مالی شورای عالی بورس انتخاب شدند.
دراین جلسه همچنین رسول سعیدی به عنوان 
خبره بورس کالا و علی امامی میبدی به عنوان خبره 

بورس انرژی تعیین شدند.



9

شماره  شماره  220220      2626  مهر    مهر  14001400

شرایط ثبت و استعلام چک 
با پیامک و خودپرداز

آخرین  بانکی  نظام  در  مسئول  مقام  یک 
وضعیت ثبت و استعلام چک های صیادی از طریق 
ارسال پیامک و خودپرداز و ثبت گروهی چک را 

نیز اعلام کرد.
چک  جدید  قانون  طبق  قلم«،  »هم  گزارش  به 
ثبت  و  شد  لازم الاجرا  سالجاری  ابتدای  از  که 
صیاد  سامانه  در  ثبت  به  ملزم  را  چک  صدور  و 
پشت نویسی  طریق  از  را  چک  نقل انتقال  و  کرد 

ممنوع کرد.
این  پیاده سازی  راستای  در  مرکزی  بانک   
و  تأیید  ثبت،  برای  را  متنوعی  روش های  قانون، 
استعلام چک های صادرشده تدارک دید که شامل 

روش های حضوری و غیرحضوری می شوند.
با  همزمان  که  غیرحضوری  کاملًا  روش های 
عملیاتی  جدید  صیادی  چک های  توزیع  شروع 
شده اند شامل ارائه خدمات ثبت، تأیید و استعلام 
از  اعم  همراه  تلفن  برنامک های  بوسیله  چک 
فضای  و  بانک ها  همراه  پرداختی،  برنامک های 
مراحل  می توانند  کاربران  است.  بانک ها  اینترنت 
مراجعه  بدون  روش  سه  این  از  را  نیاز  مورد 
حضوری به شعب بانک یا خودپردازها انجام دهند.
از آنجا که امکان ثبت و صدور  این زمینه،  در 
برای  اینترنتی  صورت  به  صیاد  سامانه  در  چک 
چون  برنامه ریزی ها  یکسری  نیست،  مقدور  همه 
فعال سازی خودپردازها و ارسال پیامک برای ثبت 
این  پیگیری  که  شد  گرفته  درنظر  انتقال چک  و 
موضوع از یک مقام مسئول در نظام بانکی حاکی 
از آن است که اطمینان حاصل کردن از ثبت چک 
در  پیامک  ارسال  واسطه  به  صادرکننده  توسط 
به  و  است  نهایی  تست  مراحل  کردن  طی  حال 
زودی امکان ثبت و استعلام چک از طریق پیامک 

فراهم می شود.
مسئولان  این  از  پیش  که  است  حالی  در  این 
پایان  تا  امکان  این  که  بودند  گفته  مرکزی  بانک 

شهریور سالجاری فراهم خواهد شد. 
انتقال  و  ثبت  درباره  وی  دیگر،  سوی  از 
توضیح  بانک ها  خودپردازهای  طریق  از  چک 
و  انجام  حال  در  امکان  این  از  بهره مندی  داد: 
نسبت  و  است  لازم  زیرساخت های  فراهم سازی 
به ارسال پیامک مقداری زمان بر است. همچنین، 
زمانی که از عملکرد بانک ها در زمینه خودپردازها 
نیز عملیاتی و  این موضوع  اطمینان حاصل شود، 

به مردم اطلاع رسانی می شود.
گروهی  ثبت  امکان  درباره  مسئول  مقام  این 
چک برای اشخاص حقوقی در جهت تعدد مبادله 
امکان پذیر  موضوع  این  گفت:  نیز  چک  صدور  و 
بستگی  موردنظر  بانک  سیاست  به  اما  است  شده 
دارد که تمایلی به ثبت گروهی چک دارند یا خیر. 
به ثبت  را مکلف  بانک ها  قانون،  اینکه  به  با توجه 
گروهی چک نکرده است، این امکان برای بانک ها 
ایجاد شده اما برخی از آن ها این موضوع را اجرا و 

برخی دیگر اجرا نمی کنند.

اقتـصادیاقتـصادی

این  می گوید:  مجلس  صنایع  کمیسیون  سخنگوی 
کمیسیون به منظور تامین نظر شورای نگهبان، طرح 
ساماندهی صنعت خودرو را اصلاح کرد که براساس آن 
خودرو به صورت محدود و با توجه به نیاز کشور وارد 
برای  موردنیاز  ارزی  منابع  مصوبه  این  در  شد.  خواهد 
صادرات  و  خارجی  منشا  ارز  طریق  از  خودرو  واردات 
قطعات خودرو تامین می شود و شورای رقابت نیز هر 6 
ماه میزان نیاز کشور به واردات خودرو را بررسی می کند.

به گزارش »هم قلم«، روح الله عباس پور در گفت وگو با 
ایسنا در مورد جلسه کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
وزیر  امین  فاطمی  از حضور سیدرضا  اسلامی،  شورای 
صنعت، معدن و تجارت و معاونانش در این جلسه خبر 
داد و گفت: ابهامات شورای نگهبان و ایراد شورای عالی 
نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نظام به طرح 

ساماندهی صنعت خودرو در جلسه دیروز بررسی شد.
از  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  سخنگوی 
مقرر شدن کارگروهی به ریاست رئیس کمیته صنعت 
کمیسیون صنایع و معادن خبر داد و گفت: مقرر شد 
سازوکارهای موردنیاز برای واردات خودرو پیش بینی شود.

وی با بیان اینکه کمیسیون صنایع درصدد واردات مدیریت 
شده خودرو بدون فشار به منابع ارزی است، گفت: در این جلسه 
وزیر صنعت، معدن و تجارت از کمیسیون صنایع و معادن خواست 
که برای ساماندهی بازار خودرو مهلتی داده شود زیرا وی برنامه ای 
شش ماهه برای مسائل مربوط به صنعت خودرو مانند افزایش 
تولید، تعدیل قیمت و... دارد. عباس پور افزود: هرچند وزارت 
صمت و معاونت ارزی بانک مرکزی به دلیل ارز موردنیاز 
اما  است  مخالف  موضوع  این  با  خودرو  واردات  برای 
کمیسیون صنایع و معادن به دنبال واردات خودرو بدون 

تحمیل فشار به منابع ارزی کشور است.

خودرو  صنعت  ساماندهی  طرح  مورد  در  عباسپور 
توضیح داد: این طرح در مجلس دهم تدوین و تصویب 

شد اما شورای نگهبان به آن ایراد گرفت.
سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس گفت: 
کمیسیون به منظور تأمین نظر شورای نگهبان، طرح 
ساماندهی صنعت خودرو را اصلاح کرد که براساس آن 
خودرو به صورت محدود و با توجه به نیاز کشور وارد 
برای  موردنیاز  ارزی  منابع  مصوبه  این  در  شد.  خواهد 
صادرات  و  خارجی  منشا  ارز  طریق  از  خودرو  واردات 
قطعات خودرو تامین می شود و شورای رقابت نیز هر 6 
ماه میزان نیاز کشور به واردات خودرو را بررسی می کند.

سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس همچنین 
هرچند  گفت:  فولاد،  زنجیره  پایدار  تولید  طرح  درباره 
کمیسیون صنایع و معادن طرحی درباره ساماندهی بازار 
فولاد دارد که در دستور کار صحن علنی مجلس قرار دارد 
اما وزیر صمت در نشست امروز از کمیسیون خواست که 
برای بررسی این طرح فرصتی به وزارت صمت داده شود 
زیرا این وزارتخانه برنامه جامعی برای ساماندهی این حوزه 
دارد البته لازم به ذکر است کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس در جریان بررسی طرح مذکور نظرات دولت و 

کارشناسان را دریافت کرده است.

سخنگوی کمیسیون صنایع و مجلس مجلس مطرح کرد:

تشکیل کارگروه بررسی سازوکارهای مورد نیاز 
برای واردات خودرو

قدردانی سفیر آلمان از ایران 
برای خدمت به پناهندگان و آوارگان

ادامه از صفحه اول
و خدمات  اقدامات  از  با شرحی  محمودی  مهدی 
ارائه شده به پناهندگان گفت: ایران بیش از ۴۰ سال 
حرفه  آموزش،  سلامت،  و  بهداشت  های  حوزه  در 
مانند سیل،  مترقبه  غیر  و حوداث  اشتغال  و  آموزی 
زلزله و... پناهندگان را حمایت کرده و علیرغم وجود 
مشکلات متعدد اقتصادی و اجتماعی و تحریم های 
واکسن  تامین  جهت  را  خود  تلاش  تمام  ناعادلانه، 
کوید ۱۹ به کار گرفته است. ازجوامع و سازمان های 
انتظار می رود حمایت های مالی خود را  المللی  بین 

درجهت تامین واکسن به کار گیرند.
وی افزود: کمک های جوامع بین المللی، اتحادیه 
به  رسانی  خدمات  با  رابطه  در  کمیساریا  و  اروپا 
جمهوری  دولت  و  است  محدود  بسیار  پناهندگان 
مشکلات  همه  تواند  نمی  تنهایی  به  ایران  اسلامی 
پناهندگان را حل و فصل کند و حمایت از پناهندگان 
اقدامی بشردوستانه و مسئولیتی بین المللی و تحقق 

کلیه  منصفانه  مشارکت  نیازمند  مطلوب  نحو  به  آن 
سازمان ها و جوامع بین المللی است.

ایران امکان میزبانی از مهاجران جدید را ندارد  
و  اتباع  ساماندهی  کمیسیون  دبیر  و  مدیرکل 
توجه  با  کرد:  تاکید  کشور  وزارت  خارجی  مهاجرین 
موج  ورود  احتمال  و  افغانستان  اخیر  تحولات  به 
جدید آوارگان، دولت جمهوری اسلامی ایران به علت 
محدویت های موجود و نداشتن امکانات لازم امکان 
پذیرش اتباع جدیدالورود را نخواهد داشت.محمودی 
خاطرنشان کرد: جمهوری اسلامی ایران همواره همه 
به  آموزی  حرفه  و  آموزش  جهت  در  را  خود  تلاش 
پناهندگان به منظور بازگشت داوطلبانه به کشور خود 
به کار خواهد گرفت و همچنین در این زمینه انتظار 
حمایت  المللی  بین  های  سازمان  و  جوامع  رود  می 
های بیشتری از ایران که همیشه حامی مظلومین و 
مطلوب  خدمات  و  امکانات  تا  کنند  بوده  پناهجویان 

تری به پناهندگان و مهاجرین خارجی ارائه شود.
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سخنگوی کمیسیون برنامه و  بودجه گفت که طبق 
گزارش های روسای سازمان تامین اجتماعی و سازمان 
به  حقوق  پرداخت  در  ها  آن  کشوری،  بازنشستگی 

بازنشستگان دچار مشکل هستند.
به گزارش »هم قلم«، محمدمهدی مفتح در گفت وگو 
با ایسنا در توضیح جلسه دیروز کمیسیون برنامه و بودجه 
گفت: این جلسه با حضور عبدالملکی وزیر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی، رئیس سازمان تامین اجتماعی و رئیس 
سازمان بازنشستگی کشوری برای بررسی فعالیت ها و 

برنامه ها و وضعیت اعتبارات این وزارتخانه برگزار شد.
وی توضیح داد: طبق گزارش ها روسای سازمان تامین 
اجتماعی و سازمان بازنشستگی کشوری، این سازمان ها 
در پرداخت حقوق به بازنشستگان دچار مشکل هستند 
و درآمدهای صندوق از طریق بیمه پردازان جوابگوی 
پرداخت حقوق و پاداش بازنشستگان تامین اجتماعی 

و کشوری نیست.
مفتح ادامه داد: وزیر کار نیز در مورد استفاده از تجربه 

بسیاری از کشورها برای انجام اصلاحات پارامتریک در 
صندوق های بازنشستگی یعنی تغییر سن بازنشستگی 

و مدت زمان اشتغال یک فرد توضیحاتی را ارائه کرد.
به گفته وی اعضای کمیسیون در خصوص وضعیت 
صندوق های بازنشستگی، ایجاد اشتغال در استان های 
تامین  بگیران  مستمری  حقوق  افزایش  محروم، 
اجتماعی، شرکت های زیرمجموعه وزارت تعاون، کار و 

رفاه اجتماعی نظراتشان را بیان کردند.

در کمیسیون برنامه مطرح شد؛

مشکل سازمان تامین اجتماعی و بازنشستگی کشوری 
در پرداخت حقوق بازنشستگان

گزارش کمیسیون اصل نود درباره خاموشی های اخیر 
نهایی شد

سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس از نهایی شدن 
گزارش این کمیسیون درباره قطع برق و خاموشی های 
مکرر خبر داد و گفت که این گزارش به هیات رییسه 

ارائه شده است.
به گزارش »هم قلم«،علی خضریان در گفت و گو با 
ایسنا در توضیح جلسه امروز کمیسیون اصل ۹۰ گفت: 
بررسی گزارش کارشناسی  امروز دو گزارش  در جلسه 
کمیسیون در خصوص قطع برق و خاموشی های مکرر و 
علل آن و همچنین تخلفات مسئولان سابق وزارت نفت 
و سازمان حفاظت محیط زیست در ارائه گزارش ناصحیح 
در خصوص بنزین تولیدی صنایع پتروشیمی بررسی، 
آیین نامه  اساس  بر  و  شد  نهایی  تدوین  و  جمع بندی 
داخلی مجلس جهت قرائت تقدیم هیأت رئیسه شد. وی 
افزود: خاموشی های مکرر ماه های اخیر و نگرانی های به 
وجود آمده در خصوص تبعات سنگین این خاموشی ها 
بر مسائل اجتماعی و سیاسی و به ویژه مسائل اقتصادی 
مردم و همچنین صنایع مختلف باعث شکوائیه های واصله 
به این کمیسیون از سوی مردم نسبت به سوء مدیریت در 
سیاست گذاری ها و اجرای قوانین و مقررات در وزارت نیرو 
شد. وی توضیح داد: بررسی های اولیه کمیسیون حاکی از 
طرز کار غلط و استمرار بی توجهی به قوانین و مقررات و 
کمرنگ شدن نقش بخش خصوصی در مشارکت نسبت 
به  بود که  برق  توزیع  و  تولید  تأمین سرمایه گذاری  به 
تدریج در سال های گذشته تاکنون صنعت برق کشور را 

با چالش های عدیده مواجه کرد.
برق،  تقاضای  و  عرضه  ناترازی  کرد:  تصریح  وی 
مشکلات ناشی از ساختار اقتصادی صنعت برق، مشکلات 
مربوط به محیط کسب و کار صنعت برق، وجود قریب به 
هزار قرارداد نیمه تمام، بلاتکلیف و متوقف  و بهم خوردن 
توازن مالی ناشی از قیمت گذاری دستوری و تکلیفی و عدم 
پرداخت یارانه به تولید بخشی از دلایل مشکلات پیش 

آمده در صنعت برق کشور بود.
خضریان با اشاره به گزارش کمیسیون در مورد تخلفات 
مسئولان سابق وزارت نفت و سازمان محیط زیست در 
خصوص بنزین تولیدی پتروشیمی ها نیز گفت: از سال ۹۸ 

و به دنبال تحریم های آمریکا در مورد ممانعت از مشارکت 
پالایشگاهی،  طرح های  اجرای  در  خارجی  شرکت های 
میزان واردات بنزین با افت قابل ملاحظه ای همراه شد و با 
توجه به کاهش حجم ذخایر استراتژیک سوخت و تعویق 
برنامه های توسعه ای، بحث اختلاط بنزین تولید پالایشگاه با 
ترکیبات پتروشیمی به عنوان یک اقدام ابتکاری به منظور 
جبران کمبود در دستور کار قرار گرفت.وی خاطر نشان 
کرد: به دنبال اجرای این طرح در تولید بنزین، موضوع 
آلوده بودن بنزین تولید شده و بحث سرطان زا بودن آن به 
علت میزان بالای بنزن، نگرانی های جدی در جامعه ایجاد 

کرد و کمیسیون اصل ۹۰ به موضوع ورود نمود.
خضریان تاکید کرد: بررسی های کمیسیون حاکی از 
این موضوع است که گزارش سازمان محیط زیست در 
به  پتروشیمی ها  تولیدی  بنزین  آلایندگی  میزان  مورد 
تعارض منافع در مورد واردات  از جمله  دلایل مختلف 
بنزین، آن هم در زمان اوج تحریم ها، غیرواقعی یا حداقل 
با عنایت به  فاقد دلایل کارشناسی کامل بوده است و 
مراتب فوق و مستندات نتایج حاصله؛ افزایش سرطان ها 
طی سال های گذشته با ریفرمیت تولیدی پتروشیمی ها از 
لحاظ علمی اثبات نشده، همین طور میزان بنزین ریفرمیت 
تولیدی پتروشیمی ها پایین تر و برخی مشابه ریفرمیت 
پالایشگاهی می باشد. بنابراین بنزین تولید شده از ریفرمیت 
پتروشیمی ها حداقل مشابه بنزین تولیدی پالایشگاه ها 
بوده است. خضریان در پایان تصریح کرد: همچنین در 
این جلسه آقای سیدناصر حسینی پور نماینده گچساران 
با تصمیم اعضای کمیسیون اصل ۹۰ و به دنبال پیشنهاد 
آقای میرمحمدی دبیر دوم کمیسیون جایگزین ایشان در 

هیأت رئیسه کمیسیون شدند.

اقتـصادیاقتـصادی

معاون رییس جمهور خبر داد:
لایحه موافقتنامه بین دولت ایران 

و بلاروس به مجلس تقدیم شد
مجلس  امور  معاون 
تقدیم  از  رییس  جمهوری 
دولت  بین  موافقتنامه  لایحه 
و  ایران  اسلامی  جمهوری 
در  بلاروس  جمهوری  دولت 
زمینه همکاری های امنیتی به 

مجلس شورای اسلامی خبر داد.
به گزارش »هم قلم«، سید محمد حسینی درباره 
ضرورت تقدیم لایحه موافقتنامه بین دولت جمهوری 
زمینه  در  بلاروس  جمهوری  دولت  و  ایران  اسلامی 
روابط  به  توجه  با  کرد:  اظهار  امنیتی،  همکاری های 
دوستانه بین دو کشور ایران و بلاروس و اهمیت رعایت 
امنیتی  همکاری های  برقراری  لزوم  و  امنیتی  مسایل 
متقابل و نقش موثر دو کشور در تحکیم امنیت این 

موافقتنامه تنظیم شده است.
معاون امور مجلس رییس جمهوری ادامه داد: هدف 
از این موافقتنامه، کاهش آسیب پذیری کشورها درباره 
جرایم سازمان یافته فراملی و خدشه دار کردن نظم و 
امنیت عمومی و جان و رفاه شهروندان به واسطه ارتکاب 
سطح  ارتقای  و  توسعه  منظور  به  و  شده  یاد  جرایم 
مناسبات بین دو دولت است که جهت تصویب نهایی 

لایحه تقدیم مجلس شورای اسلامی شده است.
حسینی یادآور شد: با تصویب موافقتنامه فوق، دو 
دولت ایران و بلاروس در مبارزه با تهیه، تولید، توزیع، 
انباشت و حمل و مصرف غیرقانونی مواد مخدر و داروهای 
روانگردان، کنترل قاچاق کالا و اموال و اشیاء  منقول 
فرهنگی و تاریخی، مقابله با جعل و اوراق بهادر دولتی،   
اسناد مسافرتی، پول، کارت های اعتباری و دیگر اسناد 
با ارزش، ممنوع کردن فعالیت های اقتصادی غیرقانونی 
از قبیل پولشویی و بهره برداری از درآمدهای ناشی از 
فعالیت های یاد شده، مبارزه با قاچاق سلاح و مهمات 
و مواد منفجره، کنترل فعالیت غیرقانونی در سرزمین 
طرف ها علیه امنیت ملی طرف مقابل، پیشگیری و مقابله 
با قاچاق انسان به ویژه زنان و کودکان، ممنوع کردن 
جرایم رایانه ای و سایر جرایم که با استفاده از وسایل 
مخابراتی صورت می گیرد و مبارزه با جرایم سازمان یافته 

فراملی تروریسم با یکدیگر همکاری خواهند کرد.
را  فوق  موافقتنامه  دو کشور  کرد:  وی خاطرنشان 
مشروط به احترام به اصول بین المللی حق حاکمیت 
ملی، تمامیت ارضی، قوانین و مقررات ملی، تعهدات بین 
المللی دو دولت، عدم مداخله در امور داخلی یکدیگر و 
همچنین رعایت و حمایت از حقوق اتباع مورد توافق 

قرار داده اند.

دستور به بانک مرکزی برای جلوگیری 
از فضاسازی  کاذب در قیمت ارز

را  دستگاه ها  و  وزارتخانه ها  همه  جمهور  رئیس 
موظف کرد در خنثی سازی تحریم ها و تنظیم بازار 
معاون  و مقرر شد  اساسی همکاری کنند  کالاهای 
اول رئیس جمهور، مسئولیت هماهنگی فعالیت های 

دولت برای خنثی سازی تحریم ها را برعهده گیرد.
به گزارش ایسنا، آیت الله سید ابراهیم رئیسی روز 
یکشنبه در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت، با 
اشاره به نقش دلالان در فضای مجازی برای بی ثبات 
کردن بازار ارز، به بانک مرکزی و دستگاه های مربوط 
ارز و  از فضاسازی های کاذب در قیمت  دستور داد 

کالا، با جدیت جلوگیری کنند.
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رئیس اتاق بازرگانی ایران:
محصولاتی را تولید می کنیم که 

جهان دور می ریزد!
ایران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
و  غلط  تصمیمات  می گوید 
آینده  برای  روشنی  راهبرد  نبود 
اقتصادی کشور، باعث شده تولید 
و تولیدکنندگان ایرانی از پیوستن 

به روند جهانی باز بمانند.
به گزارش ایسنا، هفدهمین نشست هیئت نمایندگان 
اتاق بازرگانی ایران امروز)یک شنبه( در محل این اتاق برگزار 
شد.  سید رضا فاطمی امین  وزیر صنعت، معدن و تجارت 
مهمان این نشست پارلمان بخش خصوصی بود و اعضای اتاق 
به بهانه حضور او، بخش هایی از دغدغه های اقتصادی بخش 

خصوصی را مطرح کردند.
غلامحسین شافعی رئیس اتاق بازرگانی ایران ، در این 
نشست به هزینه های تحمیلی دولت به بخش خصوصی اشاره 
کرد و گفت: انتظار ما از دولت جدید این است که هزینه های 
مبادله را کاهش بدهد. متاسفانه تولید و بخش های مولد 
با هزینه های سنگینی مواجه هستند که در نبود یک بازار 
رقابتی و اصرار بر قیمت گذاری دستوری به ضرر و زیان آنها 

منجر می شود.
باید  تولید  حوزه  در  تصمیمات  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
متاسفانه  داد:  توضیح  باشد،  دقیق  ارزیابی های  اساس  بر 
بدون  و  تصمیمات یک شبه  برخی  در سال های گذشته، 
کارشناسی هزینه ها را بسیار افزایش داده و انتظار از دولت 
این  اتخاذ  از  جلوگیری  برای  راهی  که  است  این  جدید 
این  اتخاذ  طولانی  روند  به  توجه  با  کند.  پیدا  تصمیمات 
تصمیم ها، ما شاهد آن هستیم که صنعت ایران از فن آوری 
روز جهان دور مانده و امروز ما برخی کالاها را تولید می کنیم 
که جهان یا در حال دور ریختن آنها است یا بهینه کردن آنها 

را آغاز کرده است.
توسعه  مفهوم  دقیق  درک  لزوم  به  اشاره  با  شافعی 
اقتصادی در ایران، بیان کرد: ما به جای آنکه به توسعه 
تولید بپردازیم به دنبال افزایش تعداد واحدهای تولیدی 
بوده ایم. این در حالی است که باید جامعه صنعتی ما با 
تفکر جدید و جهانی وارد عمل شود و تولید رقابتی در 

برنامه ها قرار گیرد.
او در بخشی از سخنان خود، به عضویت دائمی ایران در 
سازمان شانگهای اشاره کرد و آن را مهم ترین رخداد سیاسی 
چین  با  جامع  راهبردی  مشارکت  توافق  از  پس  خارجی، 

دانست که پس از ۱۵ سال کوشش محقق شده است.
نکته  گفت:  دراین باره  خصوصی  بخش  پارلمان  رئیس 
قابل تأمل آن است که در حوزه اقتصادی تمام اعضایی سازمان 
همکاری شانگهای در سازمان تجارت جهانی عضویت دارند و 
نظام های بین المللی را پذیرفته اند ازاین رو چالش اصلی ایران 
از عضویت  ناشی  اقتصادی  از فرصت های  بهره گیری  برای 
در این نهاد، وضعیت پیچیده روابط این کشورها با هسته 
تحت  ایران  چراکه  است،  بین المللی  و  سیاسی  اقتصادی، 

شدیدترین نظام تحریم تاریخی قرارگرفته است.
در ادامه این نشست، علیرضا کلاهی، رئیس کمیسیون 
صنایع اتاق ایران به تولید ناخالص داخلی و یک سوم شدن 
آن نسبت به دوران بعد از جنگ تحمیلی اشاره کرد و گفت: 
از ابتدای دهه ۸۰ با شعار اقتصاد آزاد، عملکردی داشتیم 
که در نتیجه آن شاهد افت صنایع ساخت محور هستیم و 
صنایع منابع محور رشد پیدا کرد. دراین بین محدود شدن 
بازار صادرات، کاهش کیفیت مشاغل و چالش هایی از این  

دست اتفاق افتاد.
این فعال اقتصادی بخش عمده مشکلات امروز صنایع را 
کاهش قدرت رقابت پذیری کالاهای تولیدی دانست و تصریح 
کرد: لازم است در بخش های اولویت دار، سرمایه گذاری کرده 

و مشوق های صادراتی را مجدد احیا کنیم.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس گفت که طبق 
اعلام رییس بانک مرکزی، رمز ارز ملی بر پایه ریال راه 

اندازی می شود.
به گزارش »هم قلم«، غلامرضا مرحبا در گفت وگو با 
ایسنا در توضیح جلسه امروز  کمیسیون اقتصادی گفت: 
برگزار شد،  بانک مرکزی  با حضور رئیس  این جلسه 
آقای صالح آبادی درباره ساماندهی نظام بانکی و شرایط 
مدیریتی نظام بانکی، ارز و منابع ارزی کشور توضیحاتی 
ارائه  اعلام کرد که کشور  از منابع ارزی کافی برخوردار 
بوده و در این خصوص هیچ کمبود و مشکلی وجود 
لذا می توان با تخصیص بهینه و مدیریت صحیح  از 
منابع ارزی بدون ایجاد مشکل برای کشور استفاده کرد. 
وی ادامه داد: موضوع دیگری که رئیس بانک مرکزی 
برای اولین بار مطرح کرد، راه اندازی رمز ارز ملی بر پایه 
ریال بود که در صورت تحقق، کشورمان جزو معدود 
کشورهایی خواهد بود که رمز ارزی ملی براساس پول 
ملی خودش دارد. در این خصوص رئیس کمیسیون 
اقتصادی نیز اعلام کرد  این کمیسیون گزارشی درباره 
وضعیت رمز ارز در کشور و الزامات آن داشته است و 
بر همین اساس هم قانون مناسبی برای رمز ارزها  در 

دست تدوین است که باید تولیت رمز ارزها را برعهده 
گرفته و بازار رمزارزهای داخلی را مدیریت و ساماندهی 
کند. رییس بانک مرکزی هم برای هرگونه همکاری در 
این خصوص اعلام آمادگی کرد.سخنگوی کمیسیون 
کمیسیون  رئیس  گفت:  پایان  در  مجلس  اقتصادی 
اقتصادی در خصوص تخلفات، ترک فعل ها و اقدامات 
دولت قبل در حوزه اقتصادی و در خصوص ابزارهای 
پرداخت، پایانه های فروشگاهی و  مالیات ستانی مطالبی 
مطرح کرد که پس از آماده شدن گزارش آنها به دستگاه 
قضا ارسال خواهد شد. قرار است بانک مرکزی هم در 
حوزه تحت نظارت خود با احتساب زمابندی مشخص، 
موضوعات مذکور را بررسی و گزارش آن را به کمیسیون 

ارائه کند.

صالح آبادی در کمیسیون اقتصادی مطرح کرد

رمز ارز ملی بر پایه ریال راه اندازی می شود

اعضای کمیسیون طرح حمایت از کاربران در فضای 
مجازی در اولین جلسه رسمی کمیسیون به اهمیت 
سامان دهی فضای مجازی و لزوم شفافیت روند بررسی 

طرح مربوطه در کمیسیون تاکید کردند.
رئیس  پورانوری  تقی  رضا  قلم«،  »هم  گزارش  به 
کاربران  از  حمایت  طرح  بررسی  مشترک  کمیسیون 
این  یکشنبه  روز  عصر  جلسه  در  مجازی  فضای  در 
کمیسیون ضمن تشکر از حضور محمدباقر قالیباف در 
این جلسه ابتدا به روند انتخاب اعضا و اعضای هیات 
رییسه کمیسیون اشاره کرد و گفت: بعد از رأی مجلس 
برای ادامه بررسی طرح مذکور در کمیسیون مشترک 
مجموعا از ۱۰ کمیسیون اعضای کمیسیون مشترک 
 ، اقتصادی  کمیسیون  از  نمایندگان  شدند،  انتخاب 
کمیسیون قضائی و حقوقی، برنامه و بودجه و محاسبات، 
صنایع و معادن، فرهنگی، آموزش و تحقیقات، اجتماعی، 
جهش تولید، امنیت ملی و سیاست خارجی و شوراها 
در این کمیسیون مشترک حضور دارند. زهره الهیان 
نماینده مردم تهران نیز در ادامه در خصوص اهمیت 
طرح حمایت از کاربران در فضای مجازی گفت: عدم 
وجود قانون جامع در حوزه فضای مجازی حتی مسئله 
معیشت مردم را در این حوزه با مشکل مواجه کرده است 
و مردم نمی توانند پیگیر حقوق خود در فضای مجازی 
باشند، متاسفانه قانونی وجود ندارد که با اخلالگران این 
حوزه برخورد کند و به پیگیری حقوق متضررین این 
بپردازد در حالی است که در سایر کشورها به  حوزه 
صورت جدی با این اخلالگران برخورد می شود اولویت 
اصلی دولت مسائل اقتصادی است و ما باید زمینه را در 
این کمیسیون مشترک به نحوی قانونگذاری کنیم که 
مردم بتوانند در این فضا مطالبات خود را پیگیری کنند. 
غلامرضا منتظری نایب رییس کمیسیون فرهنگی 
مجلس هم تاکید داشت که باید از اقشار جامعه هدف 
دعوت کنیم تا همگان بتوانند نظرات خود را برای اعمال 
عضو  فلاحی  حسین  احمد  کنند.  ارائه  طرح  این  در 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس هم نسبت به 
این مهم تاکید کرد و گفت: ضرورت دارد در جلسات 

کمیسیون اطلاع رسانی به خوبی صورت گیرد، در جریان 
بررسی این طرح باید از نظرات بخش خصوصی و صاحب 

نظران به خوبی استفاده شود.
در ادامه ابراهیم رضائی نماینده مردم دشتستان نیز 
تاکید کرد: مردم باید بدانند این طرح در جهت تأمین 
منافع ملی و مصالح ملت ایران است، برای اینکه بتوانیم 
در تصویب این طرح به یک اجماع ملی برسیم، ضرورت 
داشت کمیسیون مشترک تشکیل دهیم تا با دعوت از 
فعالان بخش خصوصی و سایر حوزه ها این طرح مهم 
را در راستای احقاق حقوق مردم به تصویب برسانیم، 
با راه اندازی یک سامانه برای اطلاع رسانی به مردم در 
کمیسیون مشترک و با اطلاع رسانی دقیق به مردم از 
روند کاری کمیسیون، هجمه ها علیه این طرح به پایان 
فراکسیون  سخنگوی  قزلجه  نوری  می رسد.غلامرضا 
مستقلین ولایی نیز بیان کرد: در نظر داریم تغییرات 
اساسی در طرحی که طراحان اولیه طرح تهیه کرده اند، 
ایجاد کنیم و موضوعاتی از قبیل محدودسازی و کاهش 
خارج  خود  بررسی های  مدار  از  کاملا  را  باند  پهنای 
خواهیم کرد و تاکید داریم که سایر جلسات کمیسیون 

نیز به صورت شفاف و با حضور رسانه ها برگزار شود.
در این جلسه همچنین احمد امیرآبادی فراهانی و 
حسین نوش آبادی از اینکه چرا پیش تر طرح در اختیار 

نمایندگان قرار داده نشده انتقاد کردند.
مهرداد ویس کرمی دبیر کمیسیون هم تاکید داشت: 
آئین نامه کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت از 
کاربران در فضای مجازی مورد توافق اعضا قرار بگیرد، 
بعد از تشکیل کمیسیون و قطعی شدن آئین نامه داخلی 

آن می توانیم مواد طرح را بررسی کنیم.

مشروح بررسی های جلسه کمیسیون طرح صیانت از 
حقوق کاربران در فضای مجازی
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جو  از  آمریکا  پیشین  خارجه  وزیر 
روابط  عادی سازی  برای  که  بایدن خواست 
میان عربستان و رژیم صهیونسیتی موضع 

سخت گیرانه تری علیه ایران اتخاذ کند.
به گزارش »هم قلم« به نقل از العربیه، 
مایک پمپئو، وزیر خارجه دولت آمریکا در 

بود  اصلی ای  از دیپلمات های  ترامپ یکی  دوره دونالد 
که در توافق ابراهام که باعث عادی سازی روابط میان 
اسرائیل و چهار کشور عربی - امارات، بحرین، سودان 
و مراکش - شد دست داشت. پمپئو در  گفت وگویی با 
تلگراف عنوان کرد: معتقدم که کشورهای بسیار بیشتری 
به پیمان ابراهام ملحق می شوند و یک روز نیز عربستان 

سعودی به آن می پیوندد. آن ها باید شاهد 
باید  از پازل باشند. آن ها  چند قطعه دیگر 
رهبری قدرتمند آمریکا را ببیند. آن ها باید 
آمریکایی را ببینند که از آن ها علی الخصوص 
در قبال چالش های ایجاد شده توسط ایران 

حمایت می کند. 
کرد  کاری  هفته  ایران طی چند  دولت  افزود:  وی 
که به سوی اسرائیل راکت شلیک شود و در این هفته 
عربستان سعودی  به سوی  یمن  از  ایران  موشک های 
جاری شدند. این ها شرایطی نیستند که ظرفیتی را برای 
کشورها ایجاد کنند تا تصمیمی تاریخی برای ورود به 

توافقی همچون توافق ابراهام بگیرند.

پمپئو: 

سخت گیری بیشتر علیه ایران 
کلید عادی سازی روابط اسرائیل-عربستان است

تداوم نقض آتش بس از سوی  سعودی ها در یمن
ائتلاف سعودی در 2۴ ساعت گذشته، 2۳2 بار آتش 
بس در استان الحدیده واقع در غرب یمن را نقض کرد.
به گزارش »هم قلم«، شبکه خبری المسیره روز 
یکشنبه به نقل از یک منبع نظامی، هشت مورد تجاوز 
ایجاد  نیز  و  الفازه  منطقه  به  جاسوسی  هواپیماهای 
استحکامات جنگی در مناطق الجبلیه و حیس را از 

جمله موارد نقض آتش بس برشمرد.
منبع مزبور همچنین یادآورشد که در این مدت 
۱۵ فروند هواپیمای جاسوسی بر فراز مناطق الفازه، 
الدریهمی، الجبلیه و الجاح به پرواز درآمده و 2۳ مورد 
حمله توپخانه ای و ۱۸۳ مورد تیراندازی نیز صورت 

گرفته است.
عربستان سعودی از ششم فروردین ۹۴ در قالب 
ائتلافی از چند کشور عربی و با کمک و چراغ سبز 
آمریکا، حملات گسترده ای را علیه یمن - فقیرترین 
کشور عربی - آغاز کرد تا به بهانه بازگرداندن »عبدربه 

منصور هادی« رییس جمهوری مستعفی و فراری این 
کشور به قدرت، به اهداف و زیادی خواهی های سیاسی 

خود جامه عمل بپوشاند.
از جمله  متحد  ملل  سازمان  به  وابسته  نهادهای 
بهداشت جهانی و یونیسف بارها هشدار داده اند که بر 
اثر ادامه حملات متجاوزان به یمن، مردم این کشور با 
قحطی و بروز یک فاجعه انسانی که در یک قرن گذشته 

بی سابقه است، روبه رو هستند.

الحشد الشعبی کوه های »تلفعر« را از وجود داعش
 پاکسازی کرد

 نیروهای »الحشد الشعبی« )بسیج مردمی( عراق در 
عملیاتی کوه های مشرف به شهر »تلعفر« واقع در استان 
تروریستی  عناصر  وجود  از  را  الدین«  شمالی »صلاح 

داعش پاکسازی کردند.
به گزارش »هم قلم«، سازمان الحشد الشعبی روز 
بسیج  نیروهای  که  کرد  اعلام  ای  بیانیه  در  یکشنبه 
مردمی عراق با هدف پاکسازی کوه های »محلبیه« )در 
شرق تلعفر( از بقایای عناصر داعش عملیات نظامی انجام 
دادند. در این بیانیه آمده که نیروهای الحشد و ارتش 
عراق عملیاتی را برای جست و جو و پاکسازی رشته 

کوه مهلبیه از بقایای داعش در شرق تلعفر انجام دادند.
سازمان الحشد الشعبی افزوده  که در این عملیات 
دستگاه اطلاعات، گروه های خنثی سازی و کنترل مواد 
منفجره، نیروهای تیپ ۵۳ بسیج مردمی و ارتش مستقر 

در استان نینوا مشارکت داشتند.
بر اساس گزارش ها، در این عملیات چندین مخفیگاه 
تروریست ها منهدم و 2۰ کیلومتر از محدوده منطقه در 

کوه محلبیه از وجود عناصر د اعش پاکسازی شد.
گروه تروریستی داعش اواخر خرداد ۹۳ خورشیدی 

شهر تلعفر در شمال عراق را به اشغال خود  درآورد.
بیشتر  را  نفری  هزار   2۰۰ شهر  این  جمعیت 

ترکمن های شیعه تشکیل می دهند.

داعش پیش از اشغال تلعفر شهرهای مهم موصل و 
تکریت را نیز تصرف کرده بود.

و  مردمی  نیروهای  بسیج  با  در سال 2۰۱۷  عراق 
ارتش پیروزی بر داعش را که به مدت بیش از سه سال 
نزدیک به یک سوم قلمرو این کشور را گرفته بود، اعلام 
کرد. با وجود این هسته های پراکنده و پسمانده این 
گروه همچنان در استان های شرقی، شمالی و غربی 
عراق حضور دارند و گهگاه دست به حملات تروریستی 

علیه شهروندان و نیروهای امنیتی می زنند.
ارتش  و  الشعبی  الحشد  نیروهای  میان  این  در 
عراق همچنان برای نابودی کامل داعش و گروه های 
تروریستی در مناطق درگیر عملیات نظامی و امنیتی 

انجام می دهند.

بین المللیبین المللی

اعتراضات خیابانی 
به نتایج انتخابات در عراق

اعتراضات خیابانی به نتایج انتخابات اخیر زودهنگام 
پارلمانی عراق روز یکشنبه در برخی از مناطق مختلف 

شمال، جنوب و مرکز عراق آغاز شد.
به گزارش »هم قلم«، این اعتراضات که در همان 
شب اول اعلام نتایج اولیه انتخابات در یازدهم اکتبر )۱۹ 
مهرماه ۱۴۰۰( در »زبیر« از توابع استان بصره در جنوب 
عراق آغاز شده بود، اینک به دیگر مناطق در شمال و 
مرکز عراق کشیده شد. به دنبال اعلام شنبه شب گذشته 
انتخابات عراق  عالی مستقل  )2۴ مهرماه( کمیسیون 
مبنی بر تطابق کامل شمارش دستی و الکترونیکی بیش 
از سه هزار رای و تثبیت نسبی نتایج سابق )اولیه(، این 
اعتراضات امروز مناطق مختلفی از عراق را در برگرفت. در 
بغداد مناطق »محمودیه« )جنوب پایتخت(، جاده بغداد 
به بلد و جاده بغداد به کرکوک در منطقه »الحسینیه« 
)شمال پایتخت(، بزرگراه »الجیش« )شرق پایتخت( و 
منطقه سنی نشین »اعظمیه« )در مرکز بغداد( را در 
برگرفت. در بصره جنوب عراق نیز اعتراضات با آتش زدن 
لاستیک خودرو و بستن برخی از خیابان ها ادامه یافت و 
گزارش ها حاکی است که برخی از تظاهرکنندگان جاده 

اصلی بصره به بغداد را مسدود کردند.
نیز  عراق  شمال  در  نینوا  استان  مرکز  موصل  در 
معترضین به نتایج انتخابات در بخش ساحل غربی شهر 
دست به تظاهرات زدند. پیش از این نیز کرکوک غنی 
از نفت شاهد اعتراضاتی به نتایج اعلام شده انتخابات 
اعتراضات »هیات  این  با  بود. همزمان  این منطقه  در 
هماهنگی گروه های مقاومت اسلامی عراق« در بیانیه 
ای امروز یکشنبه اعلام کرد: »دستکاری نتایج انتخابات 
2۰2۱ توسط دست های خارجی و تقلب آشکار با اشراف 
عالی  ناتوانی کمیسیون  و  اصلی ضعف  عامل  رسمی، 
مستقل انتخابات در برابر اراده خارجی است و باعث سوق 

دادن کشور به سمت پرتگاه سقوط شده است.«
عالی  کمیسیون  »از  است:  کرده  اضافه  بیانیه  این 
مستقل انتخابات انتظار می رفت که این روند اشتباه 
برای جلوگیری از بحران را اصلاح کند ولی شاهد اصرار 
نگران کننده ای برای بحران زایی بیشتر اوضاع و رفتن 
به جاده اشتباه هستیم.« این بیانیه به اشاره به ایستادن 
گروه های مقاومت عراقی در برابر این »طرح های پلید« 
افزوده است: »نادیده انگاری مطالبات و مصادره حقوق 
رای دهندگان و اعتراض به این ظلم صورت گرفته، حق 
مسلم مردم است و نسبت به هرگونه تعرض به اعتراضات 

مردمی هشدار می دهیم.«
پیش از این نیز »هیات هماهنگی گروه های سیاسی 
شیعه« تحت رهبری موقت »نوری المالکی« در بیانیه 
ای با نتایج اعلام شده از طرف کمیسیون عالی مستقل 
که  است  درحالی  این  بود.  کرده  مخالفت  انتخابات 
نتایج  بازهم تصریح کرد که  کمیسیون، شب گذشته 
شمارش بیش از سه هزار صندوق رای، در واقع، نتایج 
اولیه است و گروه های معترض می توانند به آن اعتراض 
کنند. این در حالی است که بازشماری و شمارش صندوق 
های باقیمانده، تغییر چندانی در کرسی ها نداده بلکه 
بالعکس برخی از گروه ها، دچار ریزش آرا شدند که از 
جمله آنها ائتلاف دولت قانون به رهبری »نوری المالکی« 
است؛ جریانی که تعداد کرسی های آن از ۳6 کرسی به 

۳۴ کاهش یافت.
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ارتش چین اعزام ناوهای جنگی آمریکا و کانادا به تنگه 
تایوان را محکوم و اعلام کرد که اقدامات این دو کشور 

صلح و ثبات را به خطر می اندازد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از رویترز، فرماندهی 
تئاتر شرقی ارتش خلق چین ضمن محکومیت این اقدام 
بر  ناظر  نیروهای چینی  که  داشت  اعلام  بیانیه ای  در 

کشتی ها بودند و در مسیر آنها قرار گرفتند.
ارتش آمریکا نیز روز یکشنبه در بیانیه ای اعلام کرد 
که یک ناو جنگی کانادا و آمریکا اواخر هفته گذشته 
همزمان با افزایش تنش بین چین و تایوان، از تنگه تایوان 
عبور کردند.چین بارها ماموریت های هوایی را در منطقه 
شناسایی پدافند هوایی تایوان در سال گذشته انجام داده 

و همین مساله خشم تایوان را برانگیخته است.
چین از اول اکتبر طی چهار روز ۱۵۰ هواپیما به این 

منطقه اعزام کرد.
ارتش ایالات متحده اعلام کرد که ناوشکن موشک 
انداز کلاس آرلی برک روزهای پنجشنبه و جمعه به 

همراه ناوچه کانادایی اچ ام سی اس وینیپگ از آبراه باریکی 
که تایوان را از چین جدا می کند، عبور کردند.

طبق بیانیه ارتش آمریکا، حرکت ناوهای آمریکا و 
کانادا از تنگه تایوان نشان دهنده تعهد ایالات متحده ، 
متحدان و شرکای آن به منطقه آزاد و باز هند- آرام است.
کشتی های نیروی دریایی آمریکا تقریبا ماهانه در 
حال عبور از این تنگه هستند تا خشم پکن را برانگیزند. 
متحدان ایالات متحده از جمله انگلیس نیز گاهی اوقات 

ناوهای جنگی خود را از طریق تنگه عبور می دهند.

چین اعزام ناوهای آمریکا و کانادا به تنگه تایوان را 
محکوم کرد

افزایش درگیری ها در کشمیر:
۲۸ نفر در دو هفته گذشته کشته شدند

درگیری های  اثر  بر  کردند  اعلام  مقامات هندی 
و  دولتی  نیروهای  و  نظامیان  میان شبه  روز شنبه 
نفر   6 کشمیر  در  خیابانی  خشونت های  همچنین 

کشته شدند.
مقامات  پی”،  اف  “ای  از  قلم«  »هم  گزارش  به 
هندی افزودند حداقل 2۸ نفر از جمله ۹ غیرنظامی 
در دو هفته گذشته در درگیری ها میان شبه نظامیان 

و نیروهای امنیتی هند در کشمیر کشته شده اند.  
ویجی کومار رییس پلیس کشمیر گفت: در روز 
شنبه دو شبه نظامی در درگیری با پلیس در شهر 
سرینگر کشته شدند. یکی از این افراد یک فرمانده 
ساعت  چند  افزود:  وی  بود.  نظامیان  شبه  ارشد 
که  کارگر  یک  و  دار  مغازه  یک  ناشناس  افراد  بعد 

کشمیری نبودند را به قتل رساندند.  
بیانیه ای گفت: روز شنبه دو  نیز در  ارتش هند 
سرباز ارتش هند در یک درگیری شدید در نزدیکی 

مرزهای هند و پاکستان در کشمیر کشته شدند.  
این سربازها بیش از یک هفته دنبال شبه نظامیان 
در منطقه مرزی مندار بودند. پیش از این هفت سرباز 
هند در این منطقه که پوشیده از جنگل است، کشته 
شده بودند.  گروش شبه نظامی کشمیری موسوم به 
“تی آر اف” مسولیت قتل این افراد را بر عهده گرفته 
است. یک پلیس در کشمیر گفت: بیش از یک هزار 
و  نظامی  با گروه های شبه  ارتباط  به  نفر که متهم 

ممنوعه هستند در کشمیر بازداشت شده اند.  
کشمیر تنها منطقه هند با اکثریت مسلمان است 
و درگیری میان شبه نظامیان کشمیری و نیروهای 
هزار   ۸۰ از  بیش  میلادی   ۱۹۸۹ سال  از  امنیتی 

کشته برجای گذاشته است.

۶ کشته نتیجه درگیری مسلمانان 
و هندوها در بنگلادش

و  مسلمانان  درگیری  و  اعتراضات  تشدید  با 
هندوها برای دومین روز پیاپی در بنگلادش، دستکم 

2 هندو و ۴ مسلمان کشته شدند.
به گزارش »هم قلم« از پایگاه خبری » ام. دی . 
دبلیو « بنگلادش، » داکا « پایتخت بنگلادش روز 
گذشته برای دومین روز متوالی شاهد اعتراضات و 

ناآرامی های هزاران مسلمان و هندو بوده است. 
روز  آسیایی  جنوب  کشور  این  در  ها  تنش 
های  شبکه  در  عکسی  انتشار  بدنبال  چهارشنبه 
اجتماعی که نشاندهنده بی احترامی به کتاب مقدس 
 » پوجا  »دورگا  طول جشن   در  مسلمانان»قرآن« 
هندوها در منطقه شرقی » کومیلا « بود، آغاز شد. 

اکثریت  نارضایتی  موجب  عکس  این  انتشار 
مسلمان این کشور شد. هندوها ۱۰ درصد جمعیت 

بنگلادش را تشکیل می دهند. 
مقامات بنگلادشی گفتند با کشته شدن 2 هندو 
روز گذشته، آمار کشته شدگان از شروع این درگیری 
ها به 6 نفر رسید. پیش تر ۴ مسلمان در تیراندازی 
معبد  از   مسلمانان   کردن  پراکنده  برای  که  پلیس 

هندوها انجام گرفته بود کشته شده بودند.

رانش زمین در هند ۲۲ کشته بر جای گذاشت
جاری شدن سیل در ایالت کرالا هند که باعث 
شده،  ایالت  این  مناطق  از  برخی  در  زمین  رانش 

دست کم جان 22 تن را گرفته است.
تایمز  روزنامه  از  نقل  به  قلم«  »هم  گزارش  به 
ایالت  مرکز  و  جنوب  در  باران  شدید  بارش  هند، 
زمین  رانش  و  سیل  شدن  جاری  باعث  که  کرالا 
در بسیاری از مناطق این ایالت شده تا کنون 22 
کشته و تعداد زیادی زخمی بر جای گذاشته است.

این مساله دولت هند را بر آن داشته تا از ارتش 
و نیروی هوایی برای عملیات نجات کمک بگیرد.

نارندا مودی نخست وزیر هند در گفتگو با وزیر 
ناراحت  و  بار  تاسف  را  وضعیت  کرالا  ایالت  ارشد 
کننده خواند. مرداد ماه نیز رانش بزرگ زمین در 
باعث کشته شدن حداقل  ایالت هیماچال پرادش 

نفر دیگر و همچنین  نفر و مجروح شدن ۱۴   ۱۰
موارد  بود  شده  آوار  زیر  نفر  ده ها  شدن  گرفتار 
کوهستانی  مناطق  در  خصوص  به  زمین  رانش 
شمال هند امری عادی است. سیل و رانش زمین 
در طول فصل بارانی هند به دلیل بارش های سیل 

آسا و شسته شدن خاک افزایش می یابد.

سخنگوی نیروهای مسلح یمن جزییات یک عملیات بزرگ 
نظامی را فاش می کند

دیگر  ساعاتی  تا  که  کردند  اعلام  یمنی  منابع 
مهمی  بیانیه  کشور  این  مسلح  نیروهای  سخنگوی 
درباره جزییات عملیات جدید و گسترده این نیروها 

صادر می کند.
تارنمای رسمی جنبش   ، قلم«  »هم  گزارش  به 
انصارالله یمن بعد از ظهر روز یکشنبه اعلام کرد که 
سخنگوی نیروهای مسلح این کشور ساعت ۱۵ به وقت 
محلی جزییات یک عملیات گسترده و بزرگ نظامی را 
فاش خواهد کرد.در همین راستا، ائتلاف سعودی بامداد 
یکشنبه از عملیات پهپادی نیروهای یمنی به خاک 

عربستان سعودی خبر داد.
این ائتلاف در بیانیه کوتاهی اعلام کرد که دو فروند 
پهپاد انتحاری وارد حریم هوایی عربستان سعودی شده 
پدافند  که  است  شده  مدعی  سعودی  ائتلاف  است. 
هوایی عربستان سعودی این دو فروند پهپاد انتحاری 

نیروهای یمنی را رهگیری و منهدم کرده است.
این در حالی است که برخی منابع از شنیده شدن 
در  هوایی  حمله  از  ناشی  شدید  انفجارهای  صدای 

منطقه »جیزان« واقع در جنوب عربستان خبر دادند.
ائتلاف سعودی در بیانیه خود اشاره ای به مکان این 

حمله پهپادی نکرده است.
ادعاهای  به  واکنشی  تاکنون  نیز  یمنی  نیروهای 

ائتلاف سعودی نشان ندادند.
عربستان از فروردین ۹۴ در قالب ائتلافی از چند 
کشور غربی و عربی و با کمک آمریکا به بهانه بازگرداندن 
»عبدربه منصور هادی« رییس جمهوری مستعفی و 
فراری این کشور به قدرت، حملات گسترده ای را علیه 

یمن -فقیرترین کشور عربی- آغاز کرد.
کشته  یمنی  هزاران  تاکنون  تجاوز،  این  اثر  بر 
شده اند و بر اساس گزارش سازمان ملل متحد، قحطی 
در این کشور به بزرگ ترین فاجعه انسانی در جهان 

تبدیل شده است.

بین المللیبین المللی
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الهلال 3- پرسپولیس صفر
از  الهلال عربستان  با شکست مقابل  پرسپولیس 

لیگ قهرمانان آسیا کنار رفت.
و  پرسپولیس  تیم های  قلم«،  »هم  گزارش  به 
قهرمانان  لیگ  نهایی  چهارم  یک  مرحله  از  الهلال 
آسیا در ورزشگاه ملک فهد ریاض عربستان به میدان 
رفتند که با برتری الهلال همراه بود و پرسپولیس به 
عنوان آخرین تیم ایرانی از این مسابقات حذف شد. 

سالم الدوساری در دقیقه 2۷ و گومیس در دقیقه 
۵۰ و ۷۰ برای الهلال گلزنی کردند. 

گل اول: در دقیقه 2۷ سالم الدوساری با شوتی 
فنی و پرقدرت دروازه پرسپولیس را از فاصله حدودا 

2۵ متری گشود و الهلال یک بر صفر پیش افتاد.
به  پریرا  زمینی  ارسال  دقیقه ۵۰،  در  گل دوم: 
و  گذشت  لک  حامد  دستان  مقابل  از  دروازه  دهانه 
گومیس راحت ترین کار ممکن را با گشودن دروازه 

پرسپولیس برای دومین بار انجام داد.
گومیس  بافتیمبی   ۷۰ دقیقه  در  سوم:   گل 

بهم  روی  را  بازی  و سومین گل  دومین گل خود 
ریختگی خط دفاعی پرسپولیس و پاس الدوساری 

به ثمر رساند.
با توجه به شکست سنگین الوحده امارات مقابل 
النصر عربستان، دو تیم عربستانی دیدار نیمه نهایی 

غرب آسیا را برگزار خواهند کرد.
عالیشاه،  امید  لک،  حامد  پرسپولیس:  ترکیب 
حسینی،  جلال  سید  زرد(،  )کارت  فرجی  فرشاد 
مهدی ترابی )محمد شریفی ۷۸( )کارت زرد(، میلاد 
عیسی   ،)6۱ عبدی  )مهدی  امیری  وحید  سرلک، 
آل کثیر )حامد پاکدل ۷۸(، سعید آقایی )کارت زرد(، 
اسدی  رضا  و   )66 شیری  )مهدی  نعمتی  سیامک 

)کارت زرد( )احسان پهلوان ۴6(.
ترکیب الهلال: عبدالله المعیوف، محمد البریک، 
علی هادی آل بلیهی )کارت زرد(، جان هیون سو، 
ناصر الدوساری، سلمان الفرج، محمد ابراهمی کنو، 
ماتیوس پریرا، سالم الدوساری، موسی مارگا )کارت 

زرد(، بافتیمبی گومی )صالح الشهری ۷۵(.

لیگ قهرمانان آسیا

شکست سنگین پرسپولیس مقابل الهلال

دو تیم فوتبال اولسان هیوندای و پوهانگ استیلرز 
کره جنوبی، با غلبه بر حریفانشان به نیمه نهایی آسیا 

رسیدند.
به گزارش »هم قلم«، اولسان هیوندای و جونبوک 
موتورز، دو نماینده کره جنوبی روز یکشنبه در چارچوب 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا به مصاف 
هم رفتند که این دیدار در پایان ۱2۰ دقیقه با نتیجه ۳ 

بر 2 به صود اولسان به پایان رسید.

با  نیز  کره جنوبی  استیلرز  پوهانگ  فوتبال  تیم   
برتری ۳ بر صفر برابر ناگویا ژاپن توانست تنها نماینده 
غیر کره ای شرق آسیا را در لیگ قهرمانان آسیا کنار 

بزند و به نیمه نهایی این رقابت ها صعود کند. 
در غرب آسیا نیز دو تیم عربستانی الهلال و النصر 
با شکست پرسپولیس ایران و الوحده امارات راهی نیمه 
نماینده های  بین  رقابت ها  این  فینال  تا  نهایی شدند 

کشورهای عربستان و کره جنوبی برگزار شود.

یوفا به دو کشور اسپانیا و پرتغال پیشنهاد داده است 
که برای میزبانی جام جهانی 2۰۳۰ پیشنهاد میزبانی 

مشترک دهند.
به گزارش »هم قلم« به نقل از دیلی میل، یوفا با 
میزبانی جام جهانی  برای  ایرلند  و  انگلیس  پیشنهاد 

2۰۳۰ مخالفت کرد.

فیفا از این دو کشور خواست که به جای میزبانی 
جام جهانی 2۰۳۰ به دنبال میزبانی یورو 2۰2۸ باشند.

روزنامه دیلی میل مدعی شد که یوفا با توجه به 
برای قهرمانی در جام  پرتغال  و  اسپانیا  بالای  شانس 
جهانی از  این دو کشور خواسته است که برای میزبانی 

جام جهانی 2۰۳۰ درخواست مشترک دهند.

با صعود اولسان هیوندای و پوهانگ استیلرز به نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا؛

حضورکره جنوبی و عربستان در فینال باشگاه های آسیا

پیشنهاد یوفا به اسپانیا و پرتغال برای میزبانی جام جهانی

ورزشیورزشی
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آغاز لیگ دسته یک فوتبال
 ملوان و خیبر با پیروزی شروع کردند

دو تیم سایپا و استقلال خوزستان در اولین دیدار 
لیگ دسته اول با تساوی به کار خود پایان دادند.

به گزارش »هم قلم«، هفته اول لیگ دسته یک 
فوتبال با برگزاری سه دیدار،  روز شنبه  برگزار شد. در 
مهم ترین دیدار روز اول این مسابقات سایپا و استقلال 
خوزستان به مصاف هم رفتند که این دیدار با تساوی 

یک بر یک به پایان رسید.
دو گل حمید  با  خانگی خود  ورزشگاه  در  ملوان 
کاظمی و محمد رستمی مقابل آرمان گهر به برتری 
رسید. همچنین در دیگر دیدار  روز اول، خیبر خرم آباد 
در دقایق پایانی با گل آرش افشین از روی نقطه پنالتی 

از سد شهرداری آستارا گذشت.
اما دیدار دو تیم مس شهر بابک و پارس جنوبی 
جم به دلیل بسته بودن پنجره نقل وانتقالاتی جمی ها 

لغو و به زمان دیگری موکول شد.

فرشاد پیوس:
خیبر می تواند به لیگ برتر صعود کند

فرشاد پیوس معتقد است 
ادامه  در  آستارا  شهرداری 
رقابت های لیگ یک بهتر و 

بهتر خواهد شد.
به گزارش » هم قلم « ، 
سرمربی تیم فوتبال شهرداری 
از باخت یک بر صفر تیمش برابر خیبر  آستارا پس 
خرم آباد در هفته اول لیگ دسته یک گفت: فوتبال 
بسیار زیبایی بود و ما خیلی منطقی و اصولی بازی 
می  را  خرم آباد  خیبر  شرایط  افزود:  وی  کردیم. 
دانستیم و از بازیکنان این تیم نیز شناخت داشتیم. 

در کل تیم خوبی است و با احترام.
این دیدار فوتبال  اینکه خیبر در  بیان  با  پیوس 
خوب بازی کرد، اضافه کرد: ما در ضد حمله برنامه 
داشتیم و پرس می کردیم. بازیکنان تیمم با شرف و 
با تمام وجود بازی کردند و هر چه در توانشان بود در 

زمین انجام دادند و تشکر می کنم.
سرمربی تیم فوتبال شهرداری آستارا خاطرنشان 
ما  نیستم، حق  راضی  نتیجه  از  وجه  هیچ  به  کرد: 
یک  حداقل  یا  و  ببریم  می توانستیم  و  نبود  باخت 

امتیاز بگیریم.
داشتیم  صدرصد  موقعیت  دو  کرد:  بیان  پیوس 
کار  دادیم.  دست  از  بازیکنان  جوانی  دلیل  به  ولی 

می کنیم تا روز به روز بهتر شویم.
وی در خصوص داوری نیز گفت: صحبت از داوری 
در هفته اول اشتباه است. چند صحنه داوری داشت 

که از قصد هم نبود ولی در کل تیم داوری بد نبود.
تاکید  با  آستارا  شهرداری  فوتبال  تیم  سرمربی 
دوباره بر اینکه دوست داشتیم برنده از زمین خارج 
شویم، اظهار کرد: خیبر می تواند به لیگ برتر صعود 
باز  و  می کند  بازی  فوتبال  عاشوری  تیم های  کند. 
گفت:  پیوس  هستند.  صعود  امیدهای  از  می گویم 
شهرداری آستارا نیز فوتبال زیبا بازی می کند و قول 

می دهم هفته و هفته بهتر شویم.






